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Gaziler için
as bayrağı!
SAKARYAMeydan Muharebesi’nin
ardından, Başkomutan  Atatürk’e
TBMM’nin 19 Eylül 1921 günü mareşal
rütbesi ve gazi unvanını vermesi  İzmir’de
de çeşitli etkinliklerle kutlanacak. Vali Dr.
Elban, İzmirlilere  Türk Bayrağı ve Atatürk
posteri asma çağrısında bulundu. � 4’te

Aslanoğlu
sert vurdu
CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
Genel Başkan Özgür Özel’in katılımıyla
gerçekleşen toplu açılış töreninin
ardından, Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki’yi tebrik etti. Aslanoğlu,
ziyarette eleştiri oklarını ise AK Parti
üzerinde yoğunlaştırdı. � 4’te

ANADOLU topraklarında  Osmanlı
döneminde sarayları süsleyen
bitkileri yetiştiren Bayındır’da
sera ve çiçekçiliğin yeniden
şahlanacağı günler çok yakın.

Hayata geçecek olan Sera OSB’de
gelinen sürecin nasıl ilerlediğini
ve hangi noktada olduğunu Bölge
Müdürü Zekeriya Çabuk,
Ege Telgraf’a anlattı.  � 8’de

ÇİÇEĞİN BAŞKENTİ
OSB İLE TAÇLANDI 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın müjdesi ile büyük bir heyecan
yaratan Tarıma Dayalı İhtisas OSB günden güne yükseliyor 

6 YAŞATMAYI SEÇTİLER HARÇLIK KAZANDILAR 7 12

İBRAHİM KOÇBAŞ

Bir porsiyon 
torpil lütfen!

kocbas.ibrahim@gmail.com
5

Düşün artık İzmir’in
yakasından!

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com

AYLA KUBLAY 10
ayla1kublay1@gmail.com

Ev hanımlarının 
ufak tefek sırları

18 EYLÜL 2024 ÇARŞAMBA
4 TL

YENİ TÜRKÜ ile
muhteşem final 

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

13-16 Eylül tarihleri arasında
“90’larda Çeşme” teması ile
düzenlenen ve Alaçatı ile Çeşme’nin
kurtuluş coşkusu ile birleştirilen
Çeşme Festivali, Yeni Türkü
konseriyle görkemli bir finale imza
attı. Sevilen şarkılarıyla meydanı
dolduran Çeşmelilere unutulmaz bir
gece yaşatan Yeni Türkü, festivalin
coşkusunu zirveye taşıdı. � 12’de

Süleyman
Elban

AHMET DOĞRUYOL

Kendinizi 
koruyun! 

ahmetdogruyol35@gmail.com
7

‘EMEKLİLER YILI’
HUZUR VERMEDİ

İzmir Körfezi Bilim Kurulu ilk toplantısını Çevre Bakan Yardımcısı Fatma Varank
başkanlığında yaptı. Toplantıya katılan Başkan Tugay, “Bize düşeni yaparız” dedi

3Tacizci kuryeye
meslektaş dayağı   

DP DEMOKRASİ 
şehitlerini andı 
DEMOKRAT Parti (DP) İzmir İl
Teşkilatı 63 yıl önce idam edilen
Adnan Menderes, Fatin Rüştü
Zorlu ve Hasan Polatkan için
lokma dağıtıp  mevlit okuttu.  � 4’te

İZMİR Deniz Ürünleri Avcıları Üreticileri
Birliği Başkanı ve Ege Bölgesi Gırgır
Balıkçıları Derneği Başkanı Mehmet
Aksoy, İzmir körfezinde balık
ölümlerinin görülmesinin ardından 
bazı kurumların alımları iptal ettiğini,
halkın da çekindiğini söyledi. � 3’te

HALK BALIĞA
yan bakıyor!

Egeli madenci
döviz peşinde
EGE Maden İhracatçıları Birliği,
başarılarına ağustos ayında bir
halka daha ekledi ve ihracatını
yüzde 33’lük dış satım artış hızıyla
130 milyon dolara taşıdı. � 9’da

KİRLİ KÖRFEZ’İN KADERİ
EYLÜL SONU BELİRLENECEK
İZMİRKörfezi’nde yoğun kirliliğin neden olduğu
balık ölümlerinin ardından, Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum'un
İzmir’deki incelemeleri sonunda oluşturulan İzmir
Körfezi Bilim Kurulu ilk toplantısını İzmir İktisat
Kongresi Binası'nda yaptı. Çeşitli üniversitelerden
35 akademisyenin yer aldığı kurul İzmir Körfezi
Acil Eylem Planı hazırlayacak.� 7’de
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YASEMİN
EKREN

Mehmet
Aksoy
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‘ENFLASYONA ETKİSİZ’

SON  açıklanan Orta Vadeli Program’da (OVP)
kredi kartı limitlerine düzenleme sinyali verildi.
Yıl içerisinde de birkaç kez gündem olan konu
OVP’de yeni adımlar atılması sonucu kesinleşti.
Limit düzenlemesi kapsamında gerçek gelirle
kart limiti arasındaki uyumun artırılacağı ifade
edilirken  SGK ve risk merkezinin ortak
çalışacağı belirtildi. Kredi kartlarında 
yapılacak limit düzenlemesini değerlendiren
ekonomist Bülent Toptaş, “Alınacak önlemin
enflasyonun düşmesine önemli bir katkısının
olacağını düşünmüyorum. Bireysel iflasın
önüne geçmek için alınacak bir tedbir gibi
gözüküyor” diye konuştu.

“İŞ KARTLA DÖNÜYOR”
‘VATANDAŞIN kredi kartının limitlerinde
sınırlandırma yapılması bazı kişiler için doğru
olabilir’ diyen EGEPERDER Başkanı Mehmet
Feyzi Başdaş, “Hesabını kitabını bilmeyen
insanlar için bu sınırlar doğru olabilir ancak
tüccarın kredi kartı sınırlandırılsa kötü olur”
ifadelerini kullandı. Kemeraltı Esnaf Derneği
Başkanı Semih Girgin ise, “Harcamaların her
zamankinden daha yüksek olduğu döneme
giriyoruz. Okullar açıldı masraflar başladı.
Kışın botundan tutun montuna kadar her
aldığımız şeyin fiyatı yüksek. Yaşanan sıkıntı
bizler içinde hoş değil. Bizler de bir an önce
çözümün gelmesini bekliyoruz” dedi.  � 5’te

KARAVANLAR İNCİRALTI’NA
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Zirveye doğru 
yürüyüş devam
EGE Üniversitesi geçen yıla göre
araştırma üniversiteleri sıralamasında iki
basamak yükselerek 13’üncü sırada yer
aldı ve A2’deki yükselişini sürdürdü.
Rektör Budak, “Ege Üniversitesi olarak
çağın dinamikleri doğrultusunda
altyapımızı güçlendiriyoruz” dedi. � 10’da

DEVA Partili Seda Kaya Ösen, huzurevlerinin oda
fiyatlarına yapılan zammı eleştirerek, “‘Emekliler
Yılı’ ilan eden hükümetin yaptığı zamla çift kişilik
bir odanın fiyatı üç kat arttı. Emekliler, 12.500 TL
maaşla barınma telaşına düştü” dedi. � 4’te

Seda 
Kaya 
Ösen

Uzmanlar kredi kartı limitlerinde yapılacak düzenlemeyle vatandaş üzerindeki
baskının artacağını söylerken, kış aylarının herkes için zor geçeceği görüşünü taşıyor

Bülent Toptaş Mehmet Feyzi Başdaş Semih Girgin

MEMDUH
GÜNEY 
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Çeşme Radisson Blu otel muhteşem bir
düğün törenine sahne oldu. Gazetemiz
yazarlarından Bülent Özgen’in yeğeni,
İzmir'in tanınmış simalarından
mikrobiyoloji  uzman Dr. Şehnaz Özgen
ile Prof. Dr. Aytaç Koçak'ın oğlu Denizhan
ile Monica ve Gavril Suta çiftinin kızları
Laura ömür boyu mutluluk hedefiyle yeni
bir hayata adım attı. Çeşme Radisson Blu
otelin benzersiz ambiyansında
gerçekleşen düğün törenine, genç çiftin
ailesi ve yaķın dostları ile yakın akrabaları
şahitlik etti. Denizhan ve Laura çifti
törenden sonra balayı için yola çıktı.
(Haber Merkezi)

Benzersiz ambiyans
muhteşem düğün...

Bir döneme damgasını vuran gençlik
dizisi 'Kavak Yelleri'nde 'Efe' ve
'Deniz' karakterlerine hayat veren
Dağhan Külegeç ile İbrahim Kendirci,
yıllar sonra bir araya geldi. 2007 -
2011 yılları arasında ekrana gelen
gençlik dizisi 'Kavak Yelleri'nin
oyuncuları Dağhan Külegeç ile
İbrahim Kendirci, aynı karede
buluştu. Dizide iki yakın arkadaşları
canlandıran ve proje bittikten sonra
da arkadaşlıklarını devam ettiren
Dağhan Külegeç (Efe) ile İbrahim
Kendirci (Deniz), yıllar sonra yeniden bir
araya geldi. Dağhan Külegeç, İbrahim
Kendirci ile özçekimi "Naber Deniz?"
notuyla yayımladı. İkili, yıllar
içerisindeki değişimleriyle dikkat çekti. 

'Efe ile 'Deniz yıllar
sonra yeniden bir arada

Hülya Avşar ile Kaya Çilingiroğlu'nun 26
yaşındaki kızı Zehra Çilingiroğlu, golf
şampiyonu oldu. Anne ve baba müjdeli
haberi sosyal medya hesaplarından
duyurdu. İlk evliliğini Ayşem Saraçoğlu ile
yapan Kaya Çilingiroğlu, 1997 yılında
Hülya Avşar ile nikah masasına oturdu.
2005'te Avşar'la yollarını ayıran
Çilingiroğlu, 2009 yılında Feraye Tanyolaç
ile dünyaevine girdi. İkili 2014 yılında
boşandı. Kaya Çilingiroğlu ve Hülya
Avşar'ın evliliklerinden Zehra Çilingiroğlu
dünyaya geldi. Hülya Avşar ile Kaya
Çilingiroğlu'nun kızları Zehra spora olan
düşkünlüğüyle biliniyor. Anne ve
babasının izinden giden isimden
sevindiren haber geldi.

Zehra Çilingiroğlu 
golf şampiyonu oldu!

İzmirli
iş insanı, İZSİAD ve
BJK Kongre üyesi

Muzaffer Tuna'nın kızı
mimar ve TNC Sigorta sahibi

Yağmur Tuna, İzmir Tınaztepe
Üniversitesi'nde görevli

akademisyen Ufkay Karabay
ile dünyaevine 

girdi

Tasarım: SEDAT ARAZ
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Editör: HAKAN SERBEST

Ufkay Karabay-Yağmur Tuna

Üç yıl önce tanışan
Yağmur Tuna ile Ufkay
Karabay İzmir

Arena'da gerçekleşen düğün
bir ömür mutluluğa ‘Evet’
dedi. EBSO Meclis Başkanı
İbrahim Gökçüoğlu, BASİFED
Başkanı Semiha Güneş,

İZSİAD Başkanı Hüseyin
Cengiz, EGEV Başkanı Hasan
Küçükkurt, Menemen
Ticaret Odası Başkanı İzzet
Süsoy, Ege Beşiktaşlı İş
İnsanları Derneği Başkanı
Mahir Kaplan, Ege BJK
Kongre Üyeleri Derneği

Başkanı Ahmet Akçelik ile
Beşiktaş Kongre ve İZSİAD
üyeleri başta olmak üzere
çok sayıda iş insanının yer
aldığı düğüne yaklaşık 600
davetli katıldı. Gelinlik Murat
Acar imzasını taşırken,
fotoğraf sanatçısı Gamze

Köse de mutlu anları
ölümsüzleştirdi. Çiftin nikah
şahitliğini Efsane Yılmaz
Kaplan, Filiz Kızıldağ, Reşit
Buğra Hüsemoğlu ve
Bahtiyar Uygun yaptı. Yeni
evli çift balayı tercihini
Maldivler'den yana kullandı.
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Egeli balıkçılar, denizlerdeki balık miktarı ve satışların düşük olması nedeniyle
av sezonuna umduğu gibi başlayamadı. Ortak görüş bunun nedeni Körfez kirliliği 

Av yasağının sona ermesiyle 1
Eylül'de denize açılan Egeli
balıkçılar, denizlerdeki balık miktarı
ve satışların düşük olması nedeniyle
sezona umduğu gibi
başlayamadıklarını belirtti. Avcılık
sezonunun bekledikleri gibi
geçmediğini ifade eden İzmir Deniz
Ürünleri Avcıları Üreticileri Birliği
Başkanı ve Ege Bölgesi Gırgır
Balıkçıları Derneği Başkanı
Mehmet Aksoy, denizlerde balık
miktarının az olduğunu söyledi.
İzmir'de birliğe bağlı 50 büyük
balıkçı teknesi olduğuna dikkati
çeken Aksoy, "Tekneler balığı fazla
tutarsa masraflarını karşılar, kara
geçerler. Şu anda kara geçen bir
teknemiz yok. Teknelerimiz geçen
yıl ortalama 200-500 kasa arasında
balık tutardı. Bu sene 100-150 kasa
ancak tutabiliyorlar. Mesela
Kuşadası bölgesinde çalışan balıkçı
teknesi 100 kasa hamsiyle geliyor.
100 kasa hamsi ne İzmir piyasasına
yeter ne teknenin masrafını
kurtarır. Havalar şu ana kadar çok
da iyi gitmedi. Bugün havalar düzeldi,
bundan sonra inşallah daha iyi olacak"
diye konuştu.

'SATIŞLAR DÜŞTÜ'
İzmir körfezinde balık ölümlerinin

20 Ağustos'ta başladığını, yemek veren
bazı kurumların balık alımlarını iptal
ettiğini, teknelerin körfezin içinden
balık tutmadığını, körfezden balık
tutmanın yasak olduğunu söyleyen
Aksoy, "Balığın ölüm sebebi

zehirlenme değil, sudaki oksijensizlik.
İzmir'i konuşurken bir de Rize'de ezik,
kasaya girmeyecek olan balıkların
denize dökülmesi yanlış algı oluşturdu.
Üyelerimizi 'Çöp olan balıkları denize
dökmeyelim, kasalara koyup bidonlara
atalım' diyerek uyardım. Halkımız ölü
balıkların dış körfezde değil, iç körfeze
ait olduğunu gördükçe piyasalar
düzelecek" dedi. 

Aksoy, sözlerine şöyle devam etti:
"Tuttuğumuz balıkları halkın yemesini
istiyoruz. Halktan arta kalan balıkları,
balık un ve yem fabrikalarına vermeyi
istiyoruz. Satışlar düştüğü için şu an
tutulan balıkların yüzde 60-70'ini balık
çiftliklerine yem olarak veriyoruz.
Geçen sene 1-15 Eylül arasında
tutulan balık çeşidi ve miktarı, bu yılın
aynı döneminde yarı yarıya düştü.
Satışlarımız da körfezdeki kirlilikten
sonra yarı yarıya azaldı."

‘ÇİFTLİKLERE GİDİYOR’
Süleyman Canbaz (72), deniz

suyu sıcaklığı yüksek olduğu için

balıkların açık sulara göç ettiğini, bu
nedenle bazı balık türlerinin burada
yatak yapamadığını söyledi. Ege'de
gırgır balıkçılarının Karaburun
açıklarında 30 metreden sonra
avcılık yapabildiğini belirten
Canbaz, İzmir Körfezi'nde
avlanmadıklarını kaydederek,
"Ege'deki tezgahlarda gırgır
balıkçılarının tuttuğu balıklar

rahatlıkla tüketebilir. Karaburun
açıklarında avcılık yapıyoruz.
Avlanma yasağı 30 metreden sonra
bitiyor. İzmir Körfezi'nin ise 8 ve 12
metre derinliği var. Tezgahlardaki
çiftlik balıkları, midyeler, hepsi
derin sularda oluyor. Ege'deki
vatandaşlar bunları gönül
rahatlığıyla tüketebilir" dedi. 
(DHA)

Körfez’de kirlilik arttı
balık satışları azaldı...

Bayraklı’da silahla vurularak
öldürülen minibüs şoförünün katil
zanlısı, polis ekipleri tarafından
yapılan sıkı takiple kıskıvrak
yakalandı. Olay, Evka 3
Mahallesi'nde bulunan yolcu
minibüsü son duraklarında
meydana gelmişti. 

Edinilen bilgiye göre, Alsancak-
Evka3 hattında çalışan Doğukan
Akgün (28), araç içerisinde
bulunduğu esnada kimliği belirsiz
kişi veya kişilerin silahlı saldırısına
uğradı. Doğukan Akgün vücuduna
isabet eden mermilerle hayatını
kaybetti, şüpheli veya şüpheliler
kaçtı. Güvenlik kameraları
incelemeleri sonucu şüphelinin
kimliğini belirleyen Cinayet Büro
ve Analiz Büro Amirliği ile
İstihbarat Şube Müdürlüğü
ekipleri, cinayet şüphelisinin A.Y.
(19) olduğunu belirledi. Şüphelinin
Menderes ilçesi Gümüldür
Mahallesi'nde saklandığını
belirleyen ekipler, Menderes İlçe

Jandarma Komutanlığı ekipleri ile
birlikte A.Y.'nin bulunduğu adrese
operasyon gerçekleştirdi. A.Y.,
saklandığı adreste suç aleti tabanca
ile birlikte kıskıvrak yakalanarak
gözaltına alındı. 

Gözaltına alınan şüphelinin
emniyetteki ifadesinde olay anında
tabancanın yanlışlıkla ateş aldığını,
cinayeti yanlışlıkla işlediğini
söylediği öğrenildi. Emniyetteki
işlemlerinin ardından adliyeye sevk
edilen A.Y., çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı. (İHA)

Bayraklı Çiçek ve Tepekule
mahallelerinde, 3 saat arayla
sokakta yürüyen E.Ç. (18) ve
S.K. (20) isimli kızlara elle
tacizde bulunan motokurye
T.C. (22), polis tarafından
yakalanıp, gözaltına alındı.
Taciz anları güvenlik
kameralarına yansırken, cinsel
saldırı ve hayasızca hareketler
suçlarında 4 kaydı bulunan
şüpheli, meslektaşlarının
saldırısına uğradı. Taciz
şikayetleri üzerine Bayraklı İlçe
Emniyet Müdürlüğü ekipleri,
şüpheliyi yakaladı.
Soruşturmayı yürüten polis
merkezine götürülmek üzere
İlçe Emniyet Müdürlüğü’nden
çıkarılan T.C., meslektaşlarının
saldırısına uğradı. T.C.’yi
darbeden motokuryeler,
meslektaşları tarafından
uzaklaştırıldı. (DHA)

MİNİBÜS ŞOFÖRÜNÜ 
yanlışlıkla öldürmüş!

Tacizci motokuryeyi
meslektaşları dövdü

Güven Timleri Konak’ta bir başarılı
operasyona daha imza attı. 17 yılın
üzerinde hapis cezasıyla aranan hırsız,
Güven Timleri tarafından kıskıvrak
yakalandı. İzmir Asayiş Şube Müdürlüğü’ne
bağlı Güven Timleri Büro Amirliği ekipleri,
aranan şüphelilere yönelik çalışmalarında,
hırsızlık suçlarından 17 yıl 4 ay 20 gün
hapis cezasıyla aranan T.Y.'nin adresini
belirledi. Savcılıktan alınan talimatla
gerçekleşen operasyonda zanlı kıskıvrak
yakalandı. Gözaltına alınan T.Y.,
emniyetteki işlemlerinin ardından
cezaevine teslim edildi. (İHA)

17 yıl hapis cezasıyla 
aranıyordu, yakalandı

Kuşadası Dilek Yarımadası Milli Parkı sınırları
içerisinde, Yunan unsurlarınca geri itildikleri ve
karaya çıktıkları belirlenen 31 kaçak göçmen,
jandarma tarafından yakalandı. Bir ihbarı
değerlendiren Kuşadası İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri, Güzelçamlı Mahallesi'ndeki
Dilek Yarımadası Milli Park sınırları içerisinde
kıyı kesiminde (karada) düzensiz göçmenlerin
bulunduğu bilgisine ulaştı. Bölgeye giden
jandarma ekipleri, çevrede yatıkları aramada 31
kaçak göçmeni yakaladı. Kaçak göçmenlerin
ifadelerinden Yunanistan'ın Samos (Sisam) Adası
açıklarında Yunan unsurlarınca geri itildikleri ve
kendi imkanlarıyla Dilek Yarımadası Milli
Parkı'na dönüp karaya çıktıkları belirlendi. (DHA)

Yunan yine itti ancak bu 
defa kendileri kurtuldu

Yangında 100 
güvercin telef

Bornova’da, bir apartmanın çatı
katında çıkan yangın itfaiye ekiplerinin
müdahalesiyle söndürüldü. Yangında
dairede oturan Bülent Özçevik'e ait
yaklaşık 100 güvercinin ise telef
olduğu öğrenildi. Yangın, Kazımdirik
Mahallesi Süvari Caddesi'nde 5 katlı
bir apartmanın 5'inci katında çıktı.
Daireden yükselen dumanları gören
çevredeki vatandaşların ihbarıyla olay
yerine itfaiye, polis ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Yangın, itfaiye ekiplerinin
müdahalesi sonucu kontrol altına
alındı. Çatıda beslenen yaklaşık 100
güvercinin duman nedeniyle öldüğü
belirlendi. (DHA)

Beş kişi nasıl 
sığdınız oraya

Marmaris’te polisin durdurduğu
kapalı kasalı kamyonetteki gizli
bölmede, Suriye uyruklu 5 kaçak
göçmen yakalandı. 5 Türk
organizatör şüphelisi gözaltına alındı.
Muğla İl Emniyet Müdürlüğü Göçmen
Kaçakçılığıyla Mücadele ve Hudut
Kapıları Şubesi ekipleri, Marmaris'e
kamyonetle kaçak göçmen taşındığı
ihbarını aldı. Aydın'dan Muğla'ya giriş
yapan kapalı kasa bir kamyonet,
Gökova Kavşağı'nda durduruldu.
Aracın içerisinde yapılan aramada,
gizli bölmede 4'ü kadın 1'i erkek
Suriye uyruklu 5 kaçak göçmen
yakalandı. 5 organizatör şüphelisi
işlemlerinin ardından adliyeye sevk
edildi. (DHA)

Uyuşturucuları 
iş yerinde sattı

Bornova’da bulunan bir iş yerinde
uyuşturucu ticareti yapıldığı bilgisi
üzerine gerçekleştirilen operasyonda,
10 binin üzerinde uyuşturucu nitelikli
hap, pompalı tüfek ve kuru sıkı tabanca
ele geçirilirken, iş yeri sahibi gözaltına
alındı. Bornova İlçe Emniyet Müdürlüğü
ekipleri, Barbaros Mahallesi'nde
bulunan bir iş yerinde uyuşturucu
ticareti yapıldığı bilgisi üzerine çalışma
başlattı. Adreste yapılan aramada,
uyuşturucu nitelikli 10 bin 542 hap, 1
pompalı tüfek, 1 kuru sıkı tabanca ve 24
mermi ele geçirildi. İş yeri sahibi O.A.,
gözaltına alındı. (İHA)
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“AKPartililer suni
gündemyaratıyor”

DP demokrasi 
şehitlerini andı 

Demokrat Parti (DP) İzmir İl
Başkanı Ozan Demirbaş, Merhum
Başbakan Adnan Menderes ve
arkadaşlarının 63 sene önce bugün
idam edilmesi ile ilgili yazılı basın
açıklamasında bulundu. Demokrat
Parti İzmir İl Başkanı Ozan
Demirbaş ve yönetimi, DP Küçük
Menderes Koordinatörü Dilek Acar
Güleç, ilçe başkanları ve ilçe
yönetimleri 63 yıl önce bugün idam
edilen Adnan Menderes, Fatin
Rüştü Zorlu ve Hasan Polatkan için
Demokrat Parti İzmir İl
Başkanlığı'nda toplanarak lokma
dağıttılar ve mevlit okuttular.
Başkan Demirbaş yaptığı
açıklamada şunları söyledi: "63 yıl
önce bugün milletin vekaleti
yargılandı, demokrasinin temsilcileri
idam edildi. Demokrasi uğruna şehit
düşen Başbakanımız Adnan
Menderes’i, bakanlarımız Fatin
Rüştü Zorlu ve Hasan Polatkan’ı
hüzün ve minnetle anıyoruz.
Tarihimiz şahittir ki, bizler millet
için bedel ödemeyi göze alarak
milletine hizmet eden dertlileriz.
Ruhları şad olsun, mekanları cennet
olsun." (Haber Merkezi)

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP)
İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
Bornova Belediyesi’nin geçtiğimiz
Perşembe günü CHP Genel Başkanı
Özgür Özel’in katılımıyla
gerçekleştirdiği toplu açılış töreninin
ardından, Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki’yi makamında ziyaret
etti. Ziyarette Aslanoğlu, açılışı
yapılan ve temeli atılan 18 önemli
proje için Başkan Eşki'ye teşekkür
ederek, bugüne kadar yaptığı
çalışmaları takdirle takip ettiklerini
belirtti. Aslanoğlu Eşki için; "Ömer
Başkanımız sabahın ilk ışıklarıyla,
karanlıkta başlayıp gecenin geç
saatlerine kadar Bornova için, İzmir
için çalışan bir belediye başkanımız.
Onunla gurur duyuyoruz.
Bornova'ya çok kısa süre içerisinde
çok büyük katkılar yaptığına
inanıyoruz. Bir Cumhuriyet Halk
Partili olarak da her zaman partisinin
yanında duruşundan da ayrı bir
gurur duyuyoruz” dedi. Son günlerde
AK Partililerin gündem saptırma
amaçlı beyanatlarıyla karşı karşıya
kaldıklarını ifade eden Aslanoğlu,

“Onlar tartışmalar yaratarak ülke
gündemini değiştirmeye çalışıyorlar.
Oysa ki; ülkenin gündemi açlıktır,
sefalettir. Emekliler bizden emekli
maaşlarına zam ve yaşam
koşullarının iyileştirilmesini bekliyor.
Asgari ücretliler maaşlarının
arttırılmasının, evlerine ekmek
götürebilmenin, okulların açıldığı
bugünlerde çocuklarının ihtiyaçlarını
karşılamanın derdinde. Tüm
siyasetçilerin buna odaklanması ve
çözüm bulması gerekiyor.
İzmirlilerin ihtiyacı da şehrimizin
gündemidir. Adalet ve Kalkınma
Partili arkadaşlar suni gündem
yaratarak ülkenin asıl gündemlerini
kapatma gayretlerinden bir an önce
vazgeçmelidirler” dedi. Bornova

Belediye Başkanı Ömer Eşki ise
Şenol Aslanoğlu’nun bu anlamlı
ziyareti için teşekkür ederek,
Bornova’ya ve İzmirlilere hizmet
etmek için var gücüyle çalışmaya
devam edeceğini ifade ederek,

“İzmir’in sosyal demokrat
belediyecilik anlayışıyla ülkemize
örnek olduğunu biliyorum ve biz de
bu anlayışla Bornova’yı daha da
ileriye taşımaya kararlıyız" diye
konuştu. (Haber Merkezi)

DEVA Partisi İzmir
Milletvekili Seda Kaya Ösen,
huzurevlerinin oda fiyatlarına
yapılan zammı eleştirerek,
“İçinde bulunduğumuz yılı
‘Emekliler Yılı’ ilan eden
hükümetin yaptığı zamla
birlikte çift kişilik bir odanın
fiyatı üç kat arttı. Ekonomik
krizin faturasının kesildiği
emekliler, aldıkları 12.500 TL
maaşla barınma telaşına
düştü.” dedi. 

Ösen, Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanı Mahinur
Özdemir Göktaş’ın yanıtlaması
istemiyle Meclise sunduğu
soru önergesinde Bakanlığa
bağlı huzurevlerinin
konaklama fiyatlarına getirilen
zammı gündeme taşıdı. Oda
ücretlerinin üç kat arttırıldığını
ifade eden Milletvekili Ösen
“Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığı’nın 29 Ağustos
tarihli olarak huzurevi ve yaşlı
bakım rehabilitasyon
merkezlerine gönderdiği resmi
yazıyla birlikte adı geçen
kurumların bir aylık ücretine
yüzde 300-360’lık zam
yapılmıştır. Alınan kararla
birlikte çift kişilik A sınıfı bir
odanın kişi başı ücreti 3 bin
110 TL’den 9 bin 331 TL’ye
çıkartılmıştır. Bu şartlar

altında çift kişilik odada
kalmak isteyen tek maaşlı evli
bir çiftin toplamda 18 bin 662
TL ödeme yapması
gerekmektedir.” ifadelerini
kullandı. Huzurevlerine
yapılan zammın emeklilerin
bütçesini aştığını belirten
Milletvekili Ösen
açıklamasında şunları kaydetti: 

“2024 yılını ‘Emekliler Yılı’
ilan eden hükümetin, vaat ve
eylemleri birbirine zıt
olduğundan 12 bin 500 TL
olan en düşük emekli aylığına

sahip yaş almış
vatandaşlarımızın
huzurevlerinde kalamayacağı
görülmektedir. Günden güne
artan konut ve kira fiyatları
emeklileri farklı arayışlara
iterken ekonomik krizle
mücadelede gözünü yoksul halk
kitlelerine diken hükümetin
gelmiş olduğu nokta
samimiyetten son derece uzak ve
sorumsuzcadır. Krizin faturasını
ödemek de emeklilere,
çaresizlere ve yoksullara
kalmıştır.” (Haber Merkezi)

CHP İl Başkanı Şenol Aslanoğlu, partisinin belediyelerinin çalıştığını ancak
iktidar mensuplarının ise tartışmalarla gündemi değiştirdiğini ileri sürdü

DEVA Partisi İzmir Milletvekili Seda Kaya Ösen, “2024’ü ‘Emekliler
Yılı’ ilan eden hükümetin, vaat ve eylemleri birbirine zıt” dedi

Sakarya Meydan Muharebesi’nin
kazanılmasının ardından, Başkomutan
Mustafa Kemal Atatürk’e TBMM’nin 19 Eylül
1921 günü mareşal rütbesi ve gazi unvanını
vermesi dolayısıyla her 19 Eylül’de kutlanan
Gaziler Günü, İzmir’de de çeşitli
etkinliklerle idrak edilecek. 

İzmir Valiliği koordinesinde
düzenlenecek etkinliklerde, aramızdan
ayrılan kahraman gazilerimizi anmak ve
hayatta olanları bir kez daha onurlandırmak
istediklerini kaydeden İzmir Valisi Dr.
Süleyman Elban, günün anlamı dolayısıyla
İzmirlilere evlerine Türk Bayrağı ve Atatürk
posteri asma çağrısında bulundu. Vali
Elban, “Her millî bayramda yaptığımız gibi
19 Eylül Gaziler Günü’nde de resmî kurum

ve kuruluşlara ait binaları ve askeri birlikler
ile karargâhları Türk Bayrağı ve Atatürk
posterleri ile donatacağız.
Hemşehrilerimizden de evlerini ve iş
yelerini, bu anlamlı güne yakışır şekilde,
şanlı bayrağımız ve Atatürk posterleriyle
süslemelerini istiyoruz” dedi. Kent
merkezindeki program akışına göre, yarın,
“Kahramanlarla Yürüyoruz” Gaziler Günü
yürüyüşünün ardından, Cumhuriyet
Meydanı’ndaki Atatürk Anıtı’na; İzmir
Valiliği, Ege Ordusu ve Garnizon
Komutanlığı ile İzmir Büyükşehir
Belediyesinin yanı sıra, Türkiye Muharip
Gaziler Derneği İzmir Şubesi, Türkiye Harp
Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimler
Derneği İzmir Şubesi, Tüm Emniyet

Teşkilatı Mensupları Vazife Malulleri ve
Şehit Aileleri Yardımlaşma ve Dayanışma
Derneği, Şehit Polis Aileleri Yardımlaşma ve
Dayanışma Derneği ile Şehit Aileleri ve
Gaziler Derneği çelenkleri sunulacak. Saygı
duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunmasını
takiben, Türkiye Muharip Gaziler Derneği
İzmir Şube Başkanı Orhan Aydın tarafından
günün anlam ve önemini belirten konuşma
yapılacak. 19 Eylül Gaziler Günü programı,
Halkapınar Spor Salonu’nda düzenlenecek
“Gaziler Günü Kahramanlar Sahada,
Kalbimiz Onlarla” spor etkinlikleri ile sona
erecek. Gün kapsamında İzmir’in tüm
ilçelerinde, kaymakamlarının başkanlığında
törenler düzenlenecek, gaziler ziyaret
edilecek. (Haber Merkezi)
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Düşün artık
İzmir’in
yakasından!

Gün geçmiyor ki İzmir’de bir tartışma konusu
ortaya atılmasın. Seçimler geldi geçti derken,
ortaya çıkan gelişmeler, yerel yönetim ile iktidarı
sık sık karşı karşıya getiriyor. Geçtiğimiz
haftalarda, binlerce balık kıyıya vurunca
Körfez’in kirliliği gündeme bomba gibi düştü.
Sayın Bakanımız Murat Kurum, koşa koşa
İzmir’e geldi. Allah’ı var bu gibi kriz
durumlarında sevgili bakanlarımız duruma
hemen el koyuyor. Bu açıdan şanslı sayılabiliriz.

Murat Kurum Bakanımızın geldiği gün,
yapılacak eşgüdüm toplantısına İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Cemil Tugay
katılmadı. Çünkü, görevli olarak yurtdışındaydı.
İşte, o an kıyametler koptu. Çevre Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanımız Kurum, Cemil
Başkanı işe sahip çıkmamakla suçladı. Şimdi o
sözleri burada bir daha tekrarlamak
istemiyorum. Ve kıymetli Bakanın ardından AK
Partili vekiller adeta makineli tüfek gibi ateşe
başladılar. Açıklamalar ardı ardına yapıldı.

Ve bir akşam baktık ki, Cemil Başkan görevli
gittiği seyahatten dönmüş, AK Parti İl Başkanı
Sayın Bilal Saygılı ile Ankara’nın yolunu tutmuş
ve Sayın Bakan Murat Kurum’la bir araya
gelerek konsensus sağlanmış. O ana kadar
sarfedilen sözler ve ortaya çıkan polemikler
havada kaldı. O halde kamuoyunun bu kadar
meşgul edilmesine ve bu kadar gürültüye ne
gerek vardı?

Şimdi ise yepyeni bir tartışma başlıyor. Çeşme
Turizm Projesi. Kültür ve Turizm Bakanımız
Sayın Mehmet Nuri Ersoy, resmi adıyla Ege
Turizm Merkezi Projesi'nin (Çeşme Turizm
Projesi) dönemin İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Tunç Soyer tarafından sabote edildiği
savını ortaya atıverdi. Alın size bir polemik
konusu daha. “Bu da nereden çıktı?” dediğinizi
duyar gibiyim. 

Siyaset böyle bir şey işte. Tartışacak konuyu
öyle veya böyle buluyor. Buna ister “işine sahip
çıkmak”, isterse “gündemi değiştirmek”, ne
derseniz deyin, resmen halkın kafası karışıyor,
zihinleri meşgul ediyor. Eee tabi ki, konunun
suçlanan tarafı önceki Başkan Sayın Tunç Soyer
boş durur mu. Cevabı hemen yapıştırıyor. Tunç
Başkan diyor ki, “Çeşmenin geleceğinin
karartılmasına engel olduğumun söylenmesi
daha doğru olur.” Al sana cevap.

Kısacası, “Aşağı tükürsen sakal, yukarı
tükürsen bıyık.” Gel de çık işin içinden. Halbuki,
Çeşme Turizm Projesi ilk kez ortaya
konulduğunda, hiç yanılmıyorum Tunç Başkan
buna gönülden taraftardı. Zira kendisi avukattır
ama eski bir turizmcidir. “Bu projenin Çeşme ve
yarımada için kurtuluş olacağına inanıyorum”
minvalinden beyanat verdiğini de ben çok iyi
hatırlıyorum.

Hatta dönemin Çeşme Belediye Başkanı Sayın
Ekrem Oran da bu projenin üzerine balıklama
atlamıştı. Tunç Başkan da kendisine destek
vermişti. Ancak, Çeşme’deki CHP’li çevreler ve
İzmir’dekiler, zaman içerisinde, iki başkanın
aklını çeldi. Onlar da siyasi baskılara boyun
eğdiler. Ve özellikle Büyükşehir Belediyesi’nin
açtığı davalarla, Sayın Bakanın işaret ettiği
noktaya gelindi.

Bu İzmir, siyasi tartışma ve polemiklerden
kurtulup ne zaman gerçek hizmeti alacak
doğrusu çok merak ediyorum. Bakın, 25 yıldır
temizlenip yüzülemeyen bir Körfezimiz var. Üç
beş gariban balık tutuyordu şimdi o da
yasaklandı. “Çeşme Projesi” denildi, Urla’dan
Çeşme’ye kadar bomboş çalılıklarla dolu alan,
turistik tesisler, golf ve spor sahaları ile
donanacaktı. Hatta, Rahmetli Ekrem
Pakdemirli’nin adının verildiği Alaçatı’daki o
butik havaalanı hayata geçirilecekti.

İzmir için projeler saymakla bitmez. Ama
her nedense, yerel ve genelin inatları
yüzünden, Akdeniz’in İncisi İzmir, maalesef
bir arpa boyu yol alamıyor. Ben bir İzmirli
olarak, her şeye karşı çıkan
“istemezükçüler”e sesleniyorum: Düşün artık
İzmir’in yakasından!

kazimerkmen@gmail.com

Süleyman
Elban 

Seda Kaya
Ösen

Şenol
Aslanoğlu

Ömer 
Eşki

Özgür
Özel

“Emekliler barınma
telaşı içine düştü”

“Gaziler Günü’nü şanına layık kutlayalım!
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Karabağlar’da 500 bin insana eşit hizmet vermek
amacıyla gece gündüz görev yapan Zabıta
Müdürlüğü personeli, Başkan Helil Kınay ve
belediye başkan yardımcılarıyla yemekte bir araya
geldi. Zabıta personeliyle uyum içinde bir yol
arkadaşlığı yürüttüklerini belirten Başkan Kınay
“Öncelikle Zabıta Haftanızı ve kuruluş yılınızı bir
kez daha kutluyorum. Belediyenin yüzü sizlersiniz.
Vatandaşlarla sürekli bir aradasınız ve zaman
zaman olumsuz olaylarla karşılaşmanıza rağmen
görevlerinizi eksiksiz yerine getiriyorsunuz.
Emeğiniz çok değerli. Hepinize teşekkür
ediyorum. Bundan sonra da bu aileyi büyüterek,
birbirimize inanarak ve güvenerek yola devam
edeceğiz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Başkan Kınay:“Zabıtalar 
belediyemizin yüzüdür’

Bornova Belediyesi, 16-22 Eylül Avrupa
Hareketlilik Haftası kapsamında düzenlediği
etkinliklerle her yaştan Bornovalıya farklı ve
keyifli deneyimler yaşattı. Etkinliklerden biri,
Kayadibi’nde gerçekleştirilen bağbozumu,
diğeri ise Büyükpark’taki Ebru Sanatı Atölyesi
oldu. Etkinliklerin hafta boyunca devam
edeceğini söyleyen Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, tüm vatandaşları sağlıklı yaşam
için hareket etmeye çağırdı. Kayadibi’nde
"Hareket Et, Hasat Et!" sloganıyla düzenlenen
etkinlikte, aralarında çocukların da bulunduğu
yaklaşık 60 Bornovalı, Bornova Belediyesi
Tarım İşleri Müdürlüğü’nün organizasyonuyla
bağbozumuna katıldı. (Haber Merkezi)

Avrupa Hareketlilik 
Haftası heyecanı...

‘Bir de sınır koyarlarsa
kış mevsimi zor geçer’
Uzmanlar kredi kartı limitlerinde yapılacak düzenlemeyle vatandaş üzerindeki
baskının artacağını söylerken, kış aylarının herkes için zor geçeceği görüşünü taşıyor

Son açıklanan Orta Vadeli
Program’da (OVP) kredi kartı
limitlerine düzenleme sinyali
verildi. Yıl içerisinde de birkaç
kez gündem olan konu OVP’de
yeni adımlar atılması sonucu
kesinleşti. Limit düzenlemesi
kapsamında gerçek gelirle kart
limiti arasındaki uyumun
artırılacağı ifade edilirken SGK
ve risk merkezinin ortak
çalışacağı belirtildi. Kredi
kartlarında yapılacak limit
düzenlemesini değerlendiren
ekonomist Bülent Toptaş,
“Alınacak önlemin enflasyonun
düşmesine önemli bir katkısının
olacağını düşünmüyorum” dedi.
Son günlerde sıkça gündeme
gelen “Bireysel iflas” konusuna
değinen Toptaş, “Hacizler,
iflaslar, kredi kartı borçlarının
ödenmesi konusunda son
dönemde sıkça uyarılar gelmeye
başladı. 2021 Eylül’de
başlayan düşük faiz
politikasının ardından
böyle bir sürecin olması
muhtemeldi. Tabi ki bazı
insanlar fütursuzca
harcamalar yapabiliyor
ancak bazı insanlar da
ihtiyaçtan dolayı kredi
kartı kullanıyor. Bireysel
iflasın önüne geçmek için
alınacak bir tedbir gibi
gözüküyor” dedi. 

“BASKI ARTACAK”
Limitlerin

sınırlandırılması sonrası
vatandaşın üzerinde büyük bir
baskı olacağının altını çizen
Toptaş, “Fiyatlar artarken gelirler
aynı oranda artmıyor. Ekonomisi
kısıtlı ailelerin sayısı her geçen
gün çoğalıyor.
Vatandaşa kredi
kartını, kredileri
istediğin kadar
kullan al harca
diyebilirsiniz
fakat bunun bir
geri ödenmeme
durumu var.
Ülke olarak
limitsiz bir
dönem geçirdik
bundan
faydalananlar
oldu. Bu durum
şu an vatandaş için geçerli. Ancak
burada bir çelişki var. İzin
vereyim alacağını alsın
diyebilirsiniz ama ödeme
konusunu nasıl çözeceğiz. Bu
ikilemin çözülmesi için yapısal
reformlar gerek” ifadelerini
kullandı. 

“GÜNÜ KURTARMAK”
‘Üzerinde baskı hisseden

vatandaş ne yapacak’ sorusuna
“Bambaşka bir zihniyetle hareket
eden hem ekonomi yönetimi hem
de ülke yönetimine sahibiz.
Ülkede hakim olan zihniyet günü
kurtarmak ve şirin gözükmek.
Şimdi vatandaş haklı olarak bu

karara tepki gösterecek çünkü
okullar açıldı, hastane ihtiyacı
oluyor, kişisel ihtiyaçları oluyor
kredi kartına başvuruyor. Çünkü
maaşı kalmıyor. Bu noktada

hükümetin başka politikalara
yönelmesi lazım ki ekonomide
farklı senaryoları konuşalım.
Çalışkanlık, üretim, liyakat
desteklenmeli aynı 2002 yılında
AK Parti hükümetinin iktidara
geldiği ve 2013 yılına kadar artan
milli gelirimizdeki süreç gibi.
Vatandaşın limitlerini kısıtlayalım
ama iflas etmeyelim. İyi de
vatandaş fakirlikten ölecek. Kredi
kartını da verirsek iflas yaşayacak
ancak kısa dönemde şu an
çözümümüz bu diyen bir yönetim
var” dedi. 

“KARTLA DÖNÜYOR”
‘Vatandaşın kredi kartının

limitlerinde sınırlandırma
yapılması bazı kişiler için doğru
olabilir’ diyen Ege
Perakendeciler Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı Mehmet Feyzi

Başdaş, “Hesabını kitabını
bilmeyen insanlar için bu sınırlar
doğru olabilir ancak tüccarın
kredi kartı sınırlandırılsa kötü
olur” ifadelerini kullandı. Başdaş,
“Ticarette şu an güven ortamı
yok. Herkes kredi kartına
güveniyor. 200 milyonluk
piyasanın yarısı kartla dönüyor.
Çeklere güven duyulmadığı için
sektör kendisini kredi kartıyla
döndürüyor” ifadelerini dedi.

“İŞİNE KARIŞILMAMALI”
Perakende gıdanın büyük

ölçüde kredi kartıyla döndüğünü
söyleyen Başdaş, “60 gün vadeli
çek vereceğimize 3 taksite bölüp

kartla ödüyoruz. Ürünü satan da
ürünü alan da rahat. Zaten ürünü
60 günde anca satabiliyoruz.
Sektör kendini bir şekilde domine
ediyor. Tüccar kendisine göre
sistemini kuruyor. Bu noktada
hükümet ve Maliye Bakanı
tüccarın işine karışmamalı.
Tüccarın kartının
sınırlandırılması sermayeyi
etkiler” ifadelerini kullandı.

“DİYETİNİ ÖDÜYORUZ”
“Zamanında alınan yanlış

kararların diyetini hep beraber
ödüyoruz” diyen Kemeraltı Esnaf
Derneği Başkanı Semih Girgin,
“Aldığı maaşın 50 katı kart
limitinin verilmesi zaten hataydı.
Bu noktada esnaf olarak bencil

düşünemeyiz.
Çünkü bu
sıkıntıya esnafta
düşmeye başladı.
Artık yarın ve
yarından
sonrasını
düşünmeliyiz.
Vatandaşa bu
limitlerin
verilmesinin
ardından şimdi
de hadi gel öde
demek bunu
kısmakta ne

kadar doğru vatandaşın ödeyecek
gücü yok. Ancak dışardan geliri
olması lazım ki vatandaş rahat bir
nefes alsın” dedi.

“KIŞ AYLARI DAHA...”
Kış aylarının masraflı bir ay

olduğunun altını çizen Girgin,
“Harcamaların her zamankinden
daha yüksek olduğu döneme
giriyoruz. Okullar açıldı masraflar
başladı. Kışın botundan tutun
montuna kadar her aldığımız
şeyin fiyatı yüksek. Yaşanan
sıkıntı bizler içinde hoş değil.
Bizler de bir an önce çözümün
gelmesini bekliyoruz” ifadelerini
kullandı. 
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Bir porsiyon ‘torpil’ 
alabilir miyim lütfen!

Senfoni orkestrasının başına torpille bir
şef atanır. Müzisyenler yeni şefin
yeteneksizliğini hemen anlar. İlk kez

sahneye çıkılacak, konsere dakikalar kala
birinci kemancı şefin kulağına fısıldar;
“Konserden sonra bize yemek ısmarlamazsan
senin gösterdiğin şekilde çalarız, ona göre…” 

Özel sektörde ‘verimlilik’ önemli olduğu
için amatör şirketler dışında iş dünyasında pek
rastlayamazsınız bu tip torpilli arkadaşlara.
Ancak belediyeler ve devlet dairelerinin
koridorları bu ‘kayırılmışlar ordusu’ ile
doludur. Sen o ‘kayırılmış’a istediğin kadar
liyakatten bahset, ehliyetten bahset, güce
taptığı için anlattıkların sadece zırvadan
ibarettir. Vicdanını rahatlatmak için, o koltuğa
ulaşana kadar geçirdiği evreleri emekten
sayabilir; havalimanında genel başkan
karşılamak, kapı kapı dolaşıp broşür
dağıtmak, ona buna ‘başkanım’ çekmek gibi…
Diyelim ki tüm bu hoplamalar zıplamalar
emek, peki bu işe gecesini gündüzünü vermiş,
kafa patlatmış, şube müdürlüğü sınavına umut
bağlamış rakiplerinin hakkı ne olacak? 

Liyakat sözcüğünün Türk Dil
Kurumu’ndaki karşılığına baktım, şöyle diyor:
Yeterlilik ilkesi olarak adlandırabileceğimiz
liyakat, verilen görevi başarı ile yapabilme
yetisi olarak tanımlanabilir. Göreve kabul
edilme ve yükselmelerde “bilgi, görgü ve
diplomayı” esas alan bir anlayıştır.

Kelimenin anlamı şöyle kenarda dursun,
gelelim asıl konuya… 

Miss Turkey 2024 Yarışması’nda Koç
Üniversitesi Tıp Fakültesi mezunu İdil Bilgen
birinci seçildi. İdil’i seçen jüride Berfu
Yenenler, Selen Soyder, Gizem Karaca,
Amine Gülşe ve Neşe Erberk yer aldı. Bilgen,
birincilik tacını
kazandı
kazanmasına
ancak sosyal
medyada ‘şiddet’
boyutunda bir
lince uğradı.
Özellikle Bilgen’in
babasının
Türkiye’nin Kiev
Büyükelçisi
Mustafa Levent
Bilgen olması,
torpil iddialarını
gündeme getirdi. Kızı Miss Turkey’de
birincilik elde edecek kadar güzel
bulmayanlar olduğu gibi ‘çirkin’ olarak
niteleyenler de az değil. Ne yalan söyleyeyim,
özellikle kalın kaşlı ve uzun yüzlü olması
nedeniyle benim de ‘güzel’ anlayışıma pek
uymuyor. Sonra babasının büyükelçi olması
bende de “Ey torpil, sen nelere kadirsin”
fikrini uyandırdı. Ancak İdil sosyal medyada
bu kadar saldırıya uğrayınca konuya başka
açıdan bakayım dedim. 

Öncelikle Miss Turkey sadece bir güzellik
yarışması değil. Tarihçesini ve temel
düşüncesini araştırdım. Yarışmanın, ‘Türk
kadınının özelliklerini ve imajını dünyaya en
güzel şekilde anlatma amacını taşımak’ gibi bir
misyonu var. 

Şöyle düşünelim, İdil tıp mezunu
kimliğiyle, kendine ve güzelliğine güvenerek
‘Ben de yarışmaya katılacağım’ demiş.
Katılmış. Jüri de birinci seçmiş. Niye
taşlıyorsunuz ki kızcağızı! Birini suçlamadan
rahat edemeyen sosyal medya kullanıcıları, illa
birilerini suçlayacaksanız, jüriyi suçlasanıza!
Bu yarışmayı ve İdil’i tüm yönleriyle ele alarak
değerlendirsenize… 

‘Efendim, torpili olmasaydı ilk 20’ye bile
mi giremezdi?’ Ha, bu muhteşem tespiti
yapan ‘sütten çıkmış ak kaşıklar’ da inanın
hayatı boyunca torpil yapmadı (!) veya
yaptırmadı. İşe girerken, çocuğunu okula
yazdırırken veya hastane randevusu alırken
araya birilerini sokmadı. 

Kesin öyledir…

KOÇBAŞ

AYNA
İBRAHİMkocbas.ibrahim@gmail.com
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ÖZELÖZEL
HABERHABER

Bülent Toptaş Mehmet Feyzi Başdaş Semih Girgin

MEMDUH
GÜNEY 
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İNCİRALTI’NDA DOĞA İLE İÇ İÇE VE GÜVENLE KONAKLAYACAKLAR

İzmir Büyükşehir Belediyesi
tarafından İnciraltı Terminali’nde
açılan karavan ve tekne otoparkı,
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ın talimatıyla
karavanların konaklaması için de
hizmet veriyor. Şehir merkezine
yakın, doğayla iç içe
konumda bulunan
otopark, şimdiden
karavanlı misafirlerini
ağırlamaya başladı.
Karavanların park
sorununu çözmek için
çalışmalar yapan İzmir
Büyükşehir Belediyesi, ilk
olarak geçen nisan ayında
Aşık Veysel Rekreasyon
Alanı’nda karavan
otoparkı açtı. İZELMAN
AŞ Otoparklar
Müdürlüğü tarafından
işletilen otopark, 89
karavan, 163 binek araç
kapasitesi ile hizmet vermeye
başladı. Kentin önemli bir ihtiyacını
karşılamak için çalışmalarını
sürdüren Büyükşehir, ikinci
hamlesini İnciraltı bölgesinde yaptı.
İnciraltı Terminali’nde İZELMAN
AŞ Otoparklar Müdürlüğü
tarafından işletmeye alınan karavan
ve tekne otoparkı hizmet vermeye
başladı. Karavanlar için 93, çekme
tekneler için 64 park yeri bulunan
otoparkın, karavanıyla konaklamak
isteyenlere de hizmet vermesi

kararlaştırıldı. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’ın talimatıyla, konaklama
yapacak karavan kullanıcıları için
bölgeye tuvalet, lavabo ve bulaşık
yıkama yeri projelendirildi.
Otoparkı şimdiden konaklama yeri
olarak kullanmaya başlayan
yurttaşlar da şehir merkezine yakın
ve doğa ile iç içe bir alanda
olmaktan mutluluk duyduklarını
belirtti. İZELMAN AŞ Otoparklar
Müdürlüğü Mustafa Kemal Sahil

Bulvarı Bölge Şefi Naim
Akbıyık, “İnciraltı
Terminali’nde açtığımız
karavan ve tekne

otoparkı, faaliyete başladı.
Otoparkımızda bariyerler ve kamera
sistemi aktif edildi. Karavan
kullanıcılarının konaklama
yapabilmesi için tuvalet, lavabo ve
bulaşık yıkama yeri de
projelendirildi. Bu otopark, İzmir
Büyükşehir Belediyesi tarafından
karavanların konaklaması için
yapılan ilk otopark. Başkanımız
Cemil Tugay’ın talimatı
doğrultusunda otoparkımızı
kullanan yurttaşlar, karavanlarıyla

konaklayabilecek. İnciraltı, doğası
nedeniyle vatandaşlarımızın tercih
edeceği bir bölge. Talep de yoğun.
Aylık abonelik şeklinde işletilen
otoparkımız hayırlı olsun” dedi.
Karavan ve çekme tekne otoparkı,
sadece abonelik sistemine göre
hizmet veriyor. Araçların giriş ve
çıkışları ise güvenlik kameraları
tarafından kayıt altına alınıyor. 24
saat yurttaşlara hizmet etmeye
başlayan otopark, güvenlik
görevlileri tarafından kontrol
ediliyor. Konaklamalı karavanlar
için projelendirilen tuvalet, lavabo ve
bulaşık yıkama yeri ise kısa sürede
hizmete alınacak. (Haber Merkezi)

Karşıyaka Belediyesi’nin ev
sahipliğinde, Karşıyaka Belediye
Spor Kulübü ve Karşıyaka Atletizm
Spor Kulübü’nün iş birliğiyle
düzenlenen 'Çocuk Atletizm
Şenliği' Semra Aksu Atletizm
Parkı’nda gerçekleştirildi. 6-12
yaş aralığındaki çocuklara hem
sporu sevdirmek hem de atletizm
ile tanışmalarını sağlamak
amacıyla düzenlenen etkinliğe 130
sporcu katıldı. Karşıyaka’nın en
büyük atletizm organizasyonu
olma özelliği taşıyan etkinlikte 14
grupta yarışlar düzenlendi.
Geleceğin şampiyonlarının
yetiştirildiği Semra Aksu Atletizm
Parkı’nda yarışmanın heyecanını

yaşayan çocuklar, kıyasıya
mücadele ederek başarılı
performanslar sergiledi.
Yarışlarda ilk 4 sırada olmayı

başaran çocuklara derece
madalyası verilirken, yarışmaya
katılan tüm sporculara da
katılımcı madalyası takdim edildi.

Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Çocuklarımızı sporla
buluşturmak; sağlıklı ve sosyal
bireyler olarak geleceğe

hazırlamak için profesyonel
kadromuz ve nitelikli tesislerimiz
ile çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Semra Aksu Atletizm Parkı’nın
açılmasıyla birlikte spor
kulübümüzde aktif hale gelen
atletizm branşında da 100’den
fazla çocuğumuza eğitim veriyor,
geleceğin şampiyonlarını
yetiştirmeyi hedefliyoruz. Bu
anlayışla düzenlediğimiz Atletizm
Şenliği’ne katılan çocuklarımız
mücadele ruhunu paylaşmayı ve
centilmence yarışmayı
deneyimledi. Hepsine yürekten
teşekkür ediyor, spor yaşamlarını
başarıyla sürdürmelerini
diliyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği Desteğiyle Çağdaş
Gençlik Merkez Birimi
tarafından düzenlenen 18.
Türkel Minel Gençlik Yaz
Kampı Pamucak Sosyal
Tesisleri’nde başladı.
Türkiye’nin birçok yerinden
gelen üniversite öğrencisi
gencin bir araya geldiği
kampın ilk gününde Çağdaş
Gençlik Genel Kolaylaştırıcı
Yardımcısı Yusuf Aksu
moderatörlüğünde
gerçekleşen söyleşide Efes
Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel gençlerin
konuğu olarak sorularını
yanıtladı. Üniversite yıllarında
Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği ile tanışma sürecini
anlatan Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel; “Çağdaş Yaşamı

Destekleme Derneği’nin bana
kattığı en önemli şeylerden bir
tanesi, aslında paylaşmanın
ne kadar kıymetli olduğuyla
alakalıydı” dedi. Başkan
Ceritoğlu Sengel, Çağdaş
Yaşamı Destekleme
Derneği’nin kendisi için ne
ifade ettiği sorusuna; “Bir
tohumun filiz haline gelip
yeşerip belediye başkanı
olmasını sağladı Çağdaş
Yaşamı Destekleme Derneği”
diyerek cevap verdi. Çağdaş
Yaşam kavramını “benden biz
kavramına gidebilmek,
toplumsal yarar sağlamak”
olarak nitelendiren Başkan
Ceritoğlu Sengel; “Herkesin
sosyal anlamda yapabileceği
bir şeyler var. Elinizden gelen
bütün her şeyi yapın” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Çağdaş Yaşamın gençleri 
Pamucak’ta kamp kurdu

Toplum sağlığını önceleyen
birçok uygulamayla fark yaratan
Konak Belediyesi, Halk Sağlığı
Genel Müdürlüğü iş birliğiyle
hayata geçirilen Gönüllü
Danışmanlık ve Test Merkezi ile
hizmet vermeye devam ediyor. Ege
Bölgesi’nde tek, Türkiye genelinde
ise 8 merkezden biri olma özelliği
taşıyan Gönüllü Danışmanlık ve
Test Merkezi, cinsel yolla bulaşan
ve AIDS’e neden olan HIV başta
olmak üzere Hepatit B, Hepatit C ile
Sifiliz (Frengi) enfeksiyonlarına
yönelik sunduğu test hizmetiyle
erken teşhis imkanı sağlıyor. Test
yaptırmak isteyen kişilerden hiçbir
ücret alınmadığı gibi sosyal
güvence koşulu da aranmıyor.
Merkeze gelenler kimlik bilgilerini
vermeden hem cinsel yolla bulaşan
hastalıklar ve korunma yolları
hakkında danışmanlık hizmeti

alıyor hem de test yaptırabiliyor.
Konak Belediyesi Sağlık İşleri
Müdürlüğü bünyesinde hizmet
vermeye devam eden Gönüllü
Danışmanlık ve Test Merkezi’ne
başvuran kişilerin testleri, sosyal
güvence koşulu aranmadan ve
kimlik bilgileri istenmeden anonim
bir şekilde yapılıyor. Günde
ortalama 20 kişinin başvuru yaptığı
merkezde hayati önem taşıyan
ücretsiz testlerin yanı sıra cinsel
yolla bulaşan hastalıklar ve
korunma yolları hakkında da
danışmanlık hizmeti veriliyor.
Parmaktan alınan kanla yapılan
testlerin sonucu ise yaklaşık 20
dakika içinde çıkıyor. Test sonucu
pozitif çıkan bireyler tedaviye hızla
başlanılması ve bulaşıcılığının
önlenmesi adına sağlık
kuruluşlarına yönlendiriliyor.
(Haber Merkezi)
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Buca’da metruk 
binalar yıkılıyor

Güzelbahçe’de 
halkçı belediye

Balçova’da spor 
tutkunları mutlu
Balçova Belediyesi Spor Okulları, 8
branşta yeni dönemi başlattı.
Başvuruların tamamlanması üzerine 16
Eylül 2024 günü ilk antrenmanını yapan
kursların tamamı, ücretsiz olarak
gerçekleşiyor. Basketbol, voleybol,
futbol, tenis, jimnastik, anne çocuk
jimnastiği, pilates ve yoga kurslarına
gösterilen ilgiden memnun olduklarını
belirten yetkililer, ayrıca 60 yaş üzeri için
de açık alan egzersiz kursu açtıklarını
söyledi. Hafta içi her gün 08.15’te Spor
Okulları futbol sahasında gerçekleşen
egzersiz kursunun da diğerleri gibi ilgi
gördüğünü belirten yetkililer, “Her biri
spor akademisi mezunu uzman
eğitmenlerimize ilgi gösteren Balçovalı
hemşerilerimize teşekkür ediyoruz”
şeklinde konuştu. (Haber Merkezi)

KARŞIYAKALI ÇOCUKLAR ATLETİZM ŞENLİĞİNDE BULUŞTU

Anayasa’da yer alan “Herkes sağlıklı ve
dengeli bir çevrede yaşama hakkına
sahiptir” ilkesinden yola çıkarak
çalışmalarını sürdüren Buca Belediyesi,
ilçede bulunan metruk binalara savaş
açtı. Bulunduğu mahallelerde ciddi
güvenlik sorunu oluşturan ve zamanla
içlerinde biriken atıklar nedeni ile halk
sağlığını olumsuz etkileyen binalar, tek
tek tespit edilerek yıkılıyor. Buca
Belediyesi, vatandaşlardan gelen
ihbarları değerlendirerek çalışmalarını
gerçekleştiriyor. Başkan Görkem
Duman, yeni Buca’da bu tarz yapılara
asla müsaade etmeyeceklerini
belirterek, “Tertemiz bir Buca için
çalışmaya devam edeceğiz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediyesi, vatandaşların
mahallelerinde, sokaklarındaki sorunları
aktarmalarına imkan sağlamak, düşünce
ve isteklerini öğrenmek adına 20 kişilik
personelle evleri ziyaret ediyor. Başkan
Günay, “Katılımcı belediyecilik
anlayışımızla vatandaşımızın
memnuniyetini ölçüyoruz. Belediyemizin
performansını ortaya koymak ve
yürütülen hizmetlerden vatandaşların
memnuniyet derecesini ölçmek amacıyla
personelimiz bire bir vatandaşlarımızla
iletişime geçiyor. Hizmetlerimizin
vatandaşlarımız tarafından
değerlendirilmesini sağlayacak ve aynı
zamanda talep ve istekleri
belirleyecektir” dedi. (Haber Merkezi)
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İzmir Körfezi’nde yoğun
kirliliğin neden olduğu balık
ölümlerinin ardından, Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanı Murat Kurum'un
İzmir’deki incelemeleri
sonunda oluşturulan İzmir
Körfezi Bilim Kurulu ilk
toplantısını İzmir İktisat
Kongresi Binası'nda yaptı.
Çeşitli üniversitelerden 35
akademisyenin yer aldığı kurul
İzmir Körfezi Acil Eylem Planı
hazırlayacak. Kurula Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakan Yardımcısı Fatma
Varank başkanlık yaparken,
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay da yer
alarak görüşlerini açıkladı.
Bugün de devam edecek iki
günlük toplantının açılışında konuşan Bakan
Yardımcısı Varank, “İzmir Körfezi'nde yaşanan
balık ölümleri sadece bölgesel ekosistemimizi
değil aynı zamanda ülkemizin biyolojik çeşitliliği,
balıkçılık sektörü ve kıyı topluluklarımızın
sürdürülebilirliği açısından da büyük bir tehdit
oluşturmaktadır. Bugün burada yaptığımız
toplantımızın sebebi, bu tehdide karşı birlikte
harekete geçme gerekliliğidir. İzmir Körfezi ile
ilgili acil eylem planımız eylül ayı sonunda
açıklanacak. Bilim insanlarımızın yapmış olduğu
çalışmalar ve uzmanlıkları ile şekillenecek acil
eylem planımızın uzun ve orta vadeli eylem planı
da kasım ayı sonunda netleşecek şekilde
çalışmalarımız aralıksız bir şekilde hocalarımızla
birlikte devam edecektir. Hazırlanacak Eylem
Planı İzmir Körfezi'mizi gelecek nesillere sağlıklı
olarak aktarmak üzere gerekli adımları içerecek
ve sorumlulara yol gösterecek bir kılavuz
niteliğinde olacaktır" dedi. Bilim Kurulu
üyeleriyle çalışma grupları oluşturarak acil eylem

planı çalışmalarına başlamak için toplandıklarını
aktaran Varank, "Bilimsel verilerin ışığında acil
eylem planımızı şekillendirecek, İzmir
Körfezi'nin ekosistemini koruyacak ve bu tür
olayların tekrar yaşanmasını önleyecek adımları
belirleyeceğiz. Bakanlığımızın çevreyi koruma
konusundaki kararlılığı tamdır ve buradan
çıkacak sonuçların gelecek nesillerimize daha
yaşanabilir bir çevre bırakma hedefimizde
önemli bir rol oynayacağına da inanıyoruz. Söz
konusu çalışmalar, 'İklim Değişikliği ve Doğa
Temelli Çözümler Çalışma Grubu', 'Atık Su
Altyapısı ve Dereler Çalışma Grubu' ile 'Deniz
Alanlarının Değerlendirilmesi ve Ekosistemin
İyileştirilmesi Çalışma Grubu' başlıkları altında
üç ana başlıkta devam ettirilecektir" dedi.

“ÜZERİMİZE DÜŞENİ YAPARIZ”
Kurulun yerel paydaşlarından İzmir

Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay
ise, toplantı sonrası sorulara cevap verdi. Başkan

Tugay, “Bu uzun sürecek bir bilimsel
görüşmenin başlangıç toplantısıydı.
Kendi adımıza görüşümüzü ve
düşüncelerimizi dile getirdik. Çevre ve
Şehircilik Bakanımızla
görüştüğümüzde de söyledik, Körfezin
hızlıca kendini temizleyebilmesi için
yapılması gerekilen en acil işler
nelerdir. Bunları belirleyelim ondan
sonra da orta ve uzun vadede bir yol
haritası oluşturalım. Bunları bilim
insanlarımızın rehberliğinde yapalım.
Bu süreci tam bir şeffaflık içerisinde
yürütelim, elimizde olan bilgileri
birbirimizle paylaşalım. Bu anlamda
yapıcı bir toplantı oldu, samimiyete
inanıyorum. İnşallah kısa sürede
sonuç alacağız. Kendi üzerimize
düşenleri zaten yapacağız ama bizim
yetki ve sorumluluğumuzun dışında
olan alanlarda da kurum olarak

özveriyle elimizden gelenleri yapmaya hazır
olacağız. Şunu taahhüt ediyorum, 4. Faz yakında
bitecek, 5. Fazda bu sene içerisinde bitecek.
Yağmur suyu ayrıştırmalarında olması gereken
yüzde 70-80 seviyelerine ulaşacağız. Artıma
kapasitelerini arttıracağız. Belki yeni arıtma
havzaları belirleyebiliriz. Tüm bunlar körfezin
kendini yenilemesine yetmeyecek. Bazı şeyleri
birazda bilim insanların tavsiyelerine göre
yapmamız lazım. O anlamda çok değerli bir
toplantıydı, bakanlığımızın samimiyetle bu
konuda çaba içinde olmasını takdire değer
görüyorum ve teşekkür ediyorum. Bakanlıktan
beklediğimiz dip taraması ve temizliği,
sirkülasyon ve navigasyon kanallarının
oluşturulması ve bizim de kendi yapacağımız
bazı tesisler için ruhsat aşamalarında yardımcı
olunması. Yine bazı yatırımlar için uluslararası
finans kuruluşlarında kredilerimiz var, onların da
olumlu cevap verdiği bu konularda da olurun
verilmesi yeterli olacaktır” dedi.

Narlıdere Belediyesi’nin Temel Spor
Eğitimi ve Sporcu Yetiştirme Kursları
başlıyor. Narlıderelileri sporla
buluşturma hedefiyle uzun yıllardır
düzenlenen kurslar bu dönem voleybol,
basketbol ve aerobikten oluşuyor.
Deneyimli antrenörler tarafından
verilecek spor kurslarında; voleybol ve
basketbol 6-14 yaş arası çocukları,
aerobik kursu ise yetişkinleri kapsıyor.
Basketbol, voleybol ve aerobik kursuna
kayıt olmak isteyen vatandaşların, 30 Eylül
2024 tarihine kadar kursların verileceği
Narlıdere Belediyesi Oramiral Güven
Erkaya Spor Salonu’na giderek başvuru

yapmaları gerekiyor. Haftada 2 gün ayda 8
saat olarak planlanan spor kursları, ekim
ayının ilk haftası başlayacak. Kurslara
yoğun talep olmasından mutluluk
duyduğunu belirten Narlıdere Belediye
Başkanı Erman Uzun, “Cumhuriyetimizin
Kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk,
her daim spora ve sporcuya verdiği
önemden söz etmiştir. Ata’mızın, “Türk
gençliği, sağlıklı yetişip spor yaparsa
ulusumuzun geleceği güvence altındadır”
sözünü şiar ediniyor ve vatandaşlarımızı
sporla buluşturuyoruz.  Söz verdiğimiz gibi
Narlıdere’yi spor dostu bir kent yapacağız”
dedi. (Haber Merkezi)
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Çiğli Belediyesi can dostları
yeni yuvalarına
kavuşturmak amacıyla
Evcil Hayvan
Sahiplendirme
Platformu kurdu.
Veteriner İşleri
Müdürlüğü'nün “Bir
dost edin, bir hayat
kurtar!” sloganı ile
hayata geçirdiği
uygulama ile sokaktaki
hayvanların yaşam
kalitesini artırmak
hedefleniyor. Veteriner İşleri
Müdürlüğü ekiplerinin bakım ve
tedavi işlemleri için geçici süreliğine
barınaklarda misafir ettiği hayvanların

bir yandan işlemleri
yapılırken diğer yandan

fotoğrafları ve bilgileri
Çiğli Belediyesi Evcil
Hayvan
Sahiplendirme
Platformuna
yüklenerek güvenli
ve kalıcı yuva
edinmesi sağlanıyor.

Tüm canlıların
güvenle ve huzurla

yaşadığı bir Çiğli için
çalıştıklarını vurgulayan

Başkan Onur Emrah Yıldız,
“Çiğli Belediyesi olarak,

yalnızca insanlara değil ilçemizdeki tüm
canlılara eşit hizmet sunmak amacıyla

çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Sokaklarda yaşayan can dostlarımızın
beslenme ve tedavi gereksinimlerini
düzenli olarak karşılıyoruz. Bunların
yanı sıra en temel ihtiyaçları olan
barınma konusuna köklü çözüm bulmak
için Veteriner İşleri Müdürlüğümüz
aracılığıyla bir proje başlattık. İlçemizde
yaşayan kimsesiz hayvanları
sahiplenmek isteyen hayvanseverler,
belediyemizin web sitesi üzerinden
kolayca can dostlarını bulabilecek ve
birlikte yeni bir hayata başlayabilecek.
Her canlının yaşama hakkının
kutsallığına inanan bireyler olarak
öldürmeyi değil, en iyi şartlarda
yaşatmayı seçiyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

“ÖLDÜRMEYİ DEĞİL YAŞATMAYI SEÇİYORUZ”

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Kendinizi
koruyun!

Bu talimat, Sağlık Bakanlığında görev
yapan, görevi başında olup, vatandaş
tarafından Sağlık Bakanlığı şikâyet
hattına telefon edilip, telefonla tehdit
edilen sağlık çalışanına, Sağlık Bakanlığı
tarafından yapılan bilgilendirmedir. 

“Böyle bir şey nasıl olur?” demeyin.
Maalesef oluyor.

Yaptıkları görevin insan sağlığı olması,
doğal olarak hasta ve hasta yakını
bireylerin de sağlık konusunda hassas
olması, sağlıkta şiddeti körüklüyor. Tabi
sağlıkta şiddeti körükleyen sadece sağlık
hizmeti sunumunun kendine has özelliği
değil.

Sağlıkta şiddet konusunda tedbir
alması gereken makamların tedbir
almak yerine, konuyu ciddiye
almamaları ve şikâyet hatlarıyla da
sağlık çalışanlarına üst makamlara
şikayet ettirmeleri ve sağlık çalışanlarını
koruyamamaları da, sağlıkta şiddetin
tuzu biberi oluyor. 

Bir bakanlık düşünün ki, kendi
personellerini ALO 184 şikâyet hattıyla
sürekli şikâyet ettiriyor. 

Bu arada yapılan şikâyetlerin pek
çoğunun ciddiyetten uzak olduğunu da
belirtmekte yarar var.

Mesela; “hemşirenin yüzü
gülmüyordu”, “doktor yüzüme
bakmadı”, “günaydın demedi”, “selam
verdim almadı” vb. pek çok gereksiz
şikâyet.

Tabi şimdi önemli olan, yapılan
şikâyetlerin Sağlık Bakanlığı tarafından
nasıl değerlendirildiği. 

Sağlık Bakanlığı, Sağlık Bakanlığı
şikâyet hattına ve CİMER’e yapılan her
şikâyeti değerlendiriyor. Elbette elenen
şikâyetler oluyor. Ancak yapılan
şikâyetlerden dolayı açılan dosyalar
idareciler tarafından yapılan
incelemeler, incelemeci olarak
görevlendirilen idarecilerin,
personellerin, her kurumda bulunan
hukuk birimlerinin, eğer ceza verilirse
yargının da oldukça zamanını alıyor.

Buradaki en önemli konu. Bir
vatandaşın, Sağlık Bakanlığı Şikâyet
hattını arayıp, “Ben şimdi gidip
hastanedeki hemşireyi, doktoru
döveceğim vuracağım” gibi ifadelere
karşılık vatandaşa hiçbir işlem
yapılmayıp, tehdit edilen o personel
hangi kurumdaysa, o kurum Sağlık
Bakanlığı tarafından aranıp, “Şu TC
numaralı, şu isimdeki şahıs, şu tehdit
ifadelerini kullanmış olup, dikkatli olun.
Kendinizi koruyun” şeklinde yapılan
uyarıdır. 

Bir başka konu da, kurum içerisinde
idareciler tarafından personele tutulan
tutanaklar, verilen cezalardır. Sözleşmeli
yöneticilikle birlikte siyasetin en fazla
müdahil olduğu bakanlık Sağlık
Bakanlığıdır. 

Çünkü Sağlık Bakanlığında İl Sağlık
Müdürü, yardımcıları, başhekim, müdür,
yardımcıları gibi kısaca tüm yönetici
kadrolarındaki bir koltuğa oturmak için
gerekli olan tek güç siyasi referanstır.

Siyasi referansla koltuğa oturan
yöneticilerimize siyasetin müdahalesi de
maalesef legal hale gelmiştir.

Bakanlıklar içerisinde en çok
mobbinge maruz kalan personeller,
doktorundan hemşiresine,
teknisyeninden memuruna Sağlık
Çalışanlarıdır. Ceza dosyaları için İl
İdare kurullarına gittiğimizde genel
olarak disiplin dosyalarının yarısının
sağlık çalışanlarından oluşması bunun en
açık göstergesidir. 

ahmetdogruyol35@gmail.com
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 2019
yılında Bayındır’a yaptığı ziyaret sırasında
müjdelediği Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi
Bölgesi, günden güne büyüyor ve gelişiyor.
Anadolu topraklarında eski bir tarihe sahip ve
özellikle de Osmanlı döneminde sarayları süsleyen
bitkileri yetiştiren Bayındır’da yeniden sera ve
çiçekçiliğin şahlanacağı ve çok başka boyutlara
ulaşacağı günler çok yakın. Hollanda ve İtalya gibi
‘çiçek’ denildiğinde akla gelen yerlerin artık işi
gerçekten zor diyebiliriz. Bayındır’da hayata
geçecek olan Sera OSB’de gelinen süreci işin
başındaki isimlerle konuştuk. Alanın belirlediği, ön
tahsislerin yapıldığı ve kamulaştırma çalışmalarının
da süratle ilerlediği OSB’de önümüzdeki yıl birçok
çalışmanın tamamlanması bekleniyor. Bu OSB,
bırakın Küçük Menderes Havzası’nı tüm yurda ve
hatta dünyaya örnek olmak için artık gün sayıyor…

ERGENLİ DERESİ’NİN ISLAHI TAMAM
Konuyla ilgili OSB Bölge Müdürü Zekeriya

Çabuk, sürecin başından bu yana nasıl ilerlediğini
ve şu anda ne noktada olduğunu Ege Telgraf’a
anlattı. Bu çalışmanın Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın müjdesiyle başladığının altını
çizerek açıklamalarına başlayan Çabuk,
¨Cumhurbaşkanımız Bayındır’ı ziyaret ettiğinde
Bayındırlı üreticilerin yaklaşık 25 yıldır hayali olan
OSB’yi müjdelemiş, çiçekçilikle ilgili olarak
‘Bayındır neden bir Hollanda, bir Singapur
olmasın?’ demişti. Küçük Menderes Havzası,
özellikle Bayındır iklim şartları açısından diğer
bölgelere göre erkenci bir bölge. Hem ikliminin
yapısı hem de yeraltı su zenginliği açısından
bereketli topraklara sahibiz. Bayındır’da Çiçek
Organize Sanayi Bölgesi’nin ilk dillendirildiği
tarihte, bundan 25 yıl önce, İzmir Ticaret Odası ve
Bayındır Belediyesi bir çalışma yapmıştı. Yer seçimi
yapılmış ve Sanayi ve Ticaret Bakanlığınca
onaylanmıştı. Sonrasında Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı’nın
sorumluluğundaki
1/100000 ve İzmir
Büyükşehir Belediyesi
sorumluluğundaki
1/25.000 ölçekli İzmir
Büyükşehir Belediyesi
Çevre Düzeni Planı’na
Çiçekçilik OSB Bölgesi
alanı olarak işlendi. Sonra
OSB’ler Türkiye’de farklı
bir yere evrildi. Tarımla
alakalı olan OSB’ler
Tarım ve Orman
Bakanlığı’nın
sorumluluğuna geçti ve
orada şekillendirildi.
Cumhurbaşkanımızın
Bayındır’da Tarım OSB
kurulması konusunda
verdiği talimat sonrası
İzmir Ticaret Odası
(İZTO) ve Ege Bölgesi
Sanayi Odası (EBSO),
buranın bir an önce
yatırımcıya kazandırılması
ve OSB’nin hayata
geçmesi için bir çalışma

yürüttü. İlk planlara işlenmiş olan alanda zeytin
ağacı varlığı ve kamulaştırma yükünün fazla olması
nedeniyle böyle bir alanda OSB kurulmasının
uygun olmayacağı ifade edildiğinden yeni bir yer
arayışına gidildi. Ergenli Deresi’nin olduğu yerde
bir alan belirledik. Alanın sağında ve solunda
derenin düzensiz bir yatağı vardı. Bu bölgede
kazanılabilir alanları göz önünde bulundurarak bir
çalışma yaptık. Söz konusu alan yaklaşık 890 bin
metrekareye sahip. Dolayısıyla bu yaptığımız
çalışma ile düzensiz dere yatağını DSİ 2. Bölge
Müdürlüğümüzün çalışması ile ıslah ederek
yatırıma kazandırmış olduk¨ dedi.

‘İKİ AY İÇİNDE SONUÇLANABİLİR’
¨Bu alanın içinde yaklaşık 660 bin metrekaresi

OSB’nin uhdesine geçmişti, 13 taşınmaz parseli için
vatandaştan satın alma yoluna gittik ama anlaşma
sağlanamadı¨ diyerek açıklamalarını sürdüren
Çabuk, ̈ Bu sefer de anlaşmazlık tutanakları
gereğince mevzuatın verdiği yetki ile belediyeyi
kamulaştırma davalarını yürütmek üzere yetkili
kurum seçtik. Belediyemiz de gerekli davaları açtı.
Şu anda dava süreçleri devam ediyor. Birçok karar
adli tatil girmesinden dolayı eylül ayına kaldı fakat
şu anda 6 tane taşınmazın tapusunu devraldık. Bu

süreçte ne mi yaptık?
OSB’ler planlama
hiyerarşisine göre kurulan,
imar planlama süreçleri
olan bir oluşum. Daha
önceki 1 / 100000 ölçekli
Çevre Düzeni Planında işli
olan OSB’nin yerini Çevre
ve Şehircilik, İklim
Değişikliği Bakanlığına
başvurarak iptal ettirdik ve
belirlediğimiz alanın OSB
alanı olarak belirlenmesini
sağladık. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin de 1 / 25000
ölçekli ÇDP ve Nazım
planlarına işlenmesini
sağladık. Son süreçte ise
Tarım ve Orman
Bakanlığımızın
onaylayacağı 1 / 5000 ve 1 /
1000 ölçekli imar planı
çalışmamız kaldı. İki hafta
önce 1 / 5000 ölçekli
planlarımız askıdan inerek
onaylandı, sadece 1 / 1000
ölçekli uygulama imar
planlarımız kaldı. Bu

planlarımızın da onaylanması kamulaştırma
çalışmalarının tamamen bitip mülkiyetin OSB’ye
geçmesine bağlı. Bu sürecin yaklaşık iki ay içinde
tamamen sonuçlanacağını öngörüyoruz. Zaten
yerleşim planlarını ön tahsisleri yapacağımız zaman
sayısal oranda için kamulaştırma bittikten sonra da
hemen parselasyonu yapıp ön tahsisi yaptığımız
yatırımcılara tahsis protokollerini ve taahhütlerini
alarak sunacağız¨ ifadelerini kullandı.

‘ÖN GÖRÜMÜZ 2025’İN ORTALARI’
OSB projesi kapsamında 31 sera parseli ve 20

de sanayi parseli olduğunu da açıklamalarına
ekleyen Çabuk, ¨Tarımsal OSB’lerin içinde
sanayisinin de olması gerekiyor. Bu sanayinin
niteliği sera parsellerinin varlık sebebine uygun
olması lazım. Seralarda çiçek üretimi yapılıyorsa,
oradaki sanayilerde örneğin seralarda kullanacak
kasalar, saksılar üretebiliyor. Ancak sanayici orada
kalkıp ‘Ben sandalye üreteceğim’ diyemez. Sera
parsellerimizde şu an 21 yatırımcımız var. Büyük bir
yatırımcı da bu projeye katılımcı olarak ‘Benim
burada çiçekçilik işletmem var. Yerimi
kamulaştırmayın, ben de yatırımcı olarak yer
alayım’ diyerek yatırımcı oldu. 15 tane de sanayi
parselinde ön tahsis yaptığımız yatırımcı var. Biz, şu
anda kamulaştırmalara devam ettiğimiz için
maliyetleri kesinleştirmek adına diğer parsellerin
tahsisini durdurduk. Bu süreç devam ederken bir
yandan altyapı ihalelerini de yaptık. Bir yüklenici
firma yollarımızın, teknik altyapıların projelerini
yapıyor. Projeler de tamamlanmak üzere. Her şey
hazırlandıktan sonra projeyi bakanlığa teslim
edeceğiz. Altyapımız daha önce Cumhurbaşkanlığı
Stratejik Daire Başkanlığı’na bakanlığımız aracılığı
ile müracaat ettiğimiz için Cumhurbaşkanımızın
onayı ile kredili olacak. Organize Tarım Bölgemiz
kredilendirilmiş ve uzun vadeli bir ödeme planı ile
altyapıya sahip olacak. Şu anda altyapının ihale
sürecine çok yaklaştık. Öngörümüz şu: Bir aksilik
olmazsa, ki olmaması için çok titizlikle bir çalışma
yürütüyoruz, 2025’in ortalarında altyapımız bitmek
üzere olacak, biz de yatırımcılara ön tahsisten
tahsise döndürmüş oluruz ve yine 2025 yılının
sonuna doğru artık yatırım yapılabilir, seraları,
imalat ve sanayi fabrikalarını da görebiliriz¨ dedi.

ÇİÇEKÇİLİK OSB’DEN SERA OSB’YE
Bu çalışmaya aslında ilk olarak Çiçekçilik OSB

olarak başladıklarını ancak Bayındır’da beş yıl önce
çiçekçiliği konuşurken sadece mevsim, iç mekan,
yer örtücü süs bitkilerinden bahsedildiğini,
sonrasında ise üretimin bambaşka bir yere
evrildiğini aktaran Çabuk, ¨Anlaşmalı üretim

modelleri oluştu ve birlik ve
kooperatifler kuruldu. Büyükşehir belediyeleri de
alımları birlik ve kooperatifler aracılığı ile almaya
başladı. Zamanla üretim öyle bir yere geldi ki
Bayındır, ağaç ve çalı grubu yani çok yıllık bitkilere
doğru evrildi. Mevsimlik, iç mekan bitki üretimi
yapan az sayıda sera ve üretici kaldı. Buraya
‘Çiçekçilik OSB’ dediğimizde bakanlık, ‘Buradaki
parsellerin yarısı teknolojik sera ile örtülmeli.
Burada topraksız tarım yapılması esastır. Suyun
maksimum fayda ile kullanılabilmesi gerekir’ diyor.
Amaçlanan uluslararası kalite ve standardın
yakalanması. Bayındır’daki üretimde ağaç ve çalı
grubunda üreticimiz zeytin bahçelerinin aralarında
bile bunu yaptığı için, buradaki üreticide talep
görmedi. Dolayısıyla buranın artık kamulaştırma da
dahil olmak üzere bazı giderlerinin olması sebebiyle
Çiçekçilik OSB’de de seracılıkta da ortak konunun
sera yapmak üzerine olması nedeniyle biz
çiçekçilikten bakanlık onayı ile Sera OSB’ye
döndük. Yani Bayındır Çiçekçilik OSB değil, Sera
OSB. Burada yatırımcı, isterse çilek isterse de çiçek
üretebilir. Benim öngörüme göre; yatırımlar başlar,
sonra katma değeri yüksek sera ortamında
üretilebilecek orkide gibi ürünler üretilebilir ve
zamanla çiçekçiliğe dönebilir¨ diye konuştu.

‘UYUM İÇİNDE ÇALIŞIYORUZ’
Bayındır’da günden güne yükselen OSB’nin

gelecek vizyonu hakkında da Yönetim Kurulu
Başkanı Hakan Ürün ve yönetim kurulu üyeleri, şu
mesajları verdi: ¨Kuruluş protokolümüzde
yatırımın yapılması ile ilgili 8 kurucu ortağımız var;
İzmir Valiliği, EBSO, İZTO, İzmir Ticaret Borsası
(İTB), Ege Bölgesi İhracatçılar Birliği (EİB),
Bayındır Belediyesi, Bayındır Ticaret Odası,
BAYÇİKOOP ortaklarımız arasında. Temsil
oranlarına göre 15 müteşebbis üyemiz ve arasından
seçilen 5 Yönetim Kurulu üyemiz var. Müteşebbis
heyet Başkanlığı Fetullah Yetik tarafından
yürütülüyor. Yönetimimiz de temsil oranına göre
müteşebbis üyelerimiz arasından seçildi. Oldukça
uyumlu bir süreç yürütülüyor. Bakanlığımızın ve
Organize Tarım ve Hayvancılık Bölgeleri Daire
Başkanı Deniz Oruç’un bize çok büyük destekleri
var. Şu anda baktığımızda Küçük Menderes
Havzası’nın en büyük sorununun su olduğunu
söyleyebiliriz. Örneğin, Ödemiş ve Tire’nin bir
kısmı bu noktada gerçekten sıkıntılı. Ancak
Bayındır, yeraltı su kaynakları açısından gerçekten
verimli bir altyapıya sahip. Suyun hoyratça
kullanılmaması ve gelecek neslin kaynaklarının
tüketilmemesi gerekiyor. Bu da bizim sulamayı
teknolojik seralarda üreticiyi özendirip devletimiz
tarafından desteklendiği bu projelerde yer alıp
kapalı, damlama ve hidroponik sulama
sistemleriyle yapmamız lazım. Hayata
geçireceğimiz bu OSB, başta Bayındır olmak üzere
bölgemizdeki üreticilere de bunu öğreterek bir
örnek teşkil edecek. Çiçekçilikte ise özellikle dışa
bağımlı olan tohum üretimi ve fidecilikle ilgili
nitelikli öz kaynaklara yönelinmesi için fidelikler
kurarak üreticiye çok büyük artılar kazandıracaktır.
Ayrıca istihdam konusunda da Sera OSB’nin çok
büyük faydaları olacaktır. Gençleri özendirerek bu
işin içine sokabileceğimiz yeni bir kaynağımız
olacak.¨

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın
müjdelemesinin ardından
bölgede büyük bir heyecan

dalgası yaratan Tarıma
Dayalı İhtisas Organize

Sanayi Bölgesi günden güne
yükseliyor. Bayındır, bu 
OSB ile ‘çiçek ve sera’

denilince dünyada akla ilk
gelen yerlerin tahtını
sarsmaya çok güçlü

hazırlanıyor

BAYINDIR’DA BİR OSB 
adım adım yükseliyor!

Bayındır Belediye Başkanı Davut
Sakarsu da ilçede günden güne
büyüyerek hayata geçen OSB hakkında
düşüncelerini paylaştı. Başkan
Sakarsu, ¨Biz proje konusunda
yapılması gereken ne
varsa belediye olarak tam
destek veriyoruz. Kurucu
ortaklığımızda yüzde 6’lık
gibi bir payımız var.
Heyetler gerekli
çalışmaları yapıyor, biz de
elimizden geleni hayata
geçiriyoruz. Hiçbir
sıkıntımız, problemimiz
yok. Çalışmalar da gayet
iyi gidiyor. Herkes bu
noktada gerekli hassasiyeti gösteriyor.
Bu projenin ‘çiçeğin başkenti’
Bayındır’a çok şey katacaktır. Özellikle
OSB’nin hayata geçmesinin ardından
çiçekçilik konusunda daha da ileriye
gideceğini düşünüyorum¨ diye konuştu.

¨Bu proje Bayındır’a 
çok şey katacak!¨

Recep
Tayyip

Erdoğan

İbrahim
Yumaklı

Bayındır Kaymakamı Murat Mete, Bayındır
Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Müdürü
Zekeriya Çabuk’u makamında ziyaret ederken,
akabinde bölgeye birlikte gezide bulundu.
Organize Sanayi Bölgesi hakkında bilgiler alan
Kaymakam Mete, “Tamamlandığında ilçemiz
üretim ve istihdam süreçlerine şüphesiz büyük
katkıları olacak bölgemizin, kuruluş süreçleri
kamu kurum ve kuruşlarımız, müteşebbis
heyetimiz ve bölge yönetim kuruluncahassasiyetle takip edilmektedir. Son olarak

1/5000 lik imar planları bakanlıkça onay almış
ve askı süreçleri kaymakamlığımızcatamamlanmıştır. Şimdiden gelinen nokta

ilçemize hayırlı olmasını dilerim” dedi.

Kaymakam Murat Mete: “İlçemize hayırlı olsun!”

Davut Sakarsu

Zekeriya 
Çabuk

Murat
Mete

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER
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Ege Maden İhracatçıları Birliği, başarılarına ağustos ayında bir halka daha
ekledi ve ihracatını yüzde 33’lük dış satım artış hızıyla 130 milyon dolara taşıdı

Egelimadencinhedefi
yurdadöviz getirmek

Ege Maden İhracatçıları Birliği
Başkanı İbrahim Alimoğlu, “Ocak-
Ağustos döneminde Birliğimizden
maden ihracatımız yüzde 20 artışla
865 milyon dolar olarak
gerçekleşti. Ağustos ayında ise
yüzde 33 artışla 130 milyon doları
ülkemize kazandırdık. Doğal taş
sektöründe işlenmiş ürüne
yoğunlaşarak ihracatımızı
artırmaya çalışıyoruz. Egeli doğal
taş ihracatçıları olarak 8 aylık
dönemde 458 milyon dolarlık
doğaltaş ihracatına imza attık.
2024 yılında yapılan her 100

dolarlık ihracatın 64 doları
işlenmiş ürünlerden oldu. Ege’den
en fazla maden ihracatını Çin,
İspanya, İtalya, ABD ve Rusya’ya
gerçekleştirdik. 

Doğaltaşta ise en fazla ihracat
yaptığımız pazarlar; ABD, Çin,
Fransa, Avustralya ve Almanya”
dedi. Başkan Alimoğlu,
“Madencilik sektörü yaşadığı tüm
zorluklara rağmen, yurdumuza
döviz getirmek için elinden geleni
yapıyor. Ruhsat ve izin süreci ne
kadar basitleşir ve süreçler ne
kadar kısaltılırsa; girdi

maliyetlerimizin kontrolsüz
artışına çare bulunursa; biz sektör
olarak ihracatımızı en yüksek
seviyelere taşımaya hazırız. Birlik
olarak 2025 yılının ilk yarısında
Ticaret Bakanlığımızın belirlediği
uzak ülkelere yönelik olarak
sektörel ticaret heyetleri
planlıyoruz. En kısa zamanda
takvimimizi üyelerimize
duyuracağız. Birliğimizin en
önemli etkinliklerinden olan
Xiamen fuarında, Türk Doğal Taş
Sektörümüz 2025 yılında fuarın en
hareketli holü olan A6’da yer

alacak.” diye konuştu.  Başkan
Alimoğlu “EMIB olarak
gerçekleştirdiğimiz tüm
faaliyetlerimizde “Sürdürülebilir
Madencilik” vurgulamaya devam
ediyoruz. Daha önceki yıllarda
olduğu gibi geçtiğimiz haftalarda
Egeli madencilerin Muğla'daki
orman yangınlarının söndürülmesi
için seferber olarak madencilerin
her türlü doğal afette yaraların
sarılması için insan gücü ve makine
ekipmanlarıyla sahada olacağını
gösterdik” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Türkiye İstatistik
Kurumu (TÜİK), ağustos
ayına ilişkin konut satış
istatistiklerini açıkladı.
Buna göre, Türkiye
genelinde konut satış sayısı,
ağustosta geçen yılın aynı
ayına kıyasla yüzde 9,9
artışla 134 bin 155'e
yükseldi.

Ocak-ağustosta ise
satışlar, geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 1,1
artarak 806 bin 317'ye çıktı.
İstanbul, ağustosta konut
satışlarında 19 bin 467 ile en

yüksek paya sahip il oldu.
Bu kenti 12 bin 496 konut
satışıyla Ankara, 7 bin 44 ile
İzmir takip etti. Türkiye
genelinde ilk el konut satış
sayısı, ağustosta yıllık bazda
yüzde 18,7 artışla 41 bin 913
oldu. Toplam konut satışları
içinde ilk el konut
satışlarının payı yüzde 31,2
olarak tespit edildi. İlk el
konut satışları ocak-ağustos
döneminde de geçen yılın
aynı dönemine göre yüzde
7,5 artışla 256 bin 21'e
yükseldi. (AA)

Avrupa Birliği’nin karbon
emisyonlarının azaltılmasına
yönelik en önemli uygulama
araçlarından Sınırda Karbon
Düzenleme Mekanizması’na
(SKDM) uyum sağlamak
amacıyla ENSİA
koordinatörlüğü, Ege Demir
ve Demirdışı Metaller
İhracatçıları Birliği ve İtalyan
CO.SVI.G. Scrl ortaklığında
başlatılan AB projesinin ilk
çalışma ziyareti İtalya’nın
Floransa kentine düzenlendi. 

Ege İhracatçı Birlikleri

Koordinatör Başkan
Yardımcısı ve Ege Demir ve
Demirdışı Metaller
İhracatçıları Birliği Başkanı
Yalçın Ertan, ziyaretin ilk
gününde İtalya’nın enerji
politikaları ile İtalya ve Avrupa
düzeyinde karbonsuzlaşma ve
yenilenebilir kaynaklardan
enerji üretimi sürecinde
hedefler, sonuçlar ve
karşılaşılabilecek zorluklara
yönelik kapsamlı bilgilerin
verildiğini söyledi.
(Haber Merkezi)

Kısıtlama kalktı
üretici memnun

Dünyada zeytinyağı üretiminin bu
sezon artacağı öngörüsüyle
Türkiye'deki zeytinyağı ihracatında
kısıtlamanın kaldırılması sektör
temsilcilerince olumlu karşılandı.
Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi
Başkanı Mustafa Tan, "Sektör sürekli
ihracat kısıtlamasının kalkmasını
istedi. Dolaysıyla sektörümüz alınan
karardan memnun. Zeytinyağında
ihracat kısıtlamalarının
kaldırılmasıyla sektör temsilcileri
önünü görmeye başladı.
Zeytinyağında ihracat kısıtının
kaldırılması sektörü daha yukarı
taşıyacaktır" ifadelerini kullandı. (AA)

27 Eylül sonrası
zorunlu olacak

Ticaret Bakanlığı’ndan yapılan
açıklamada, "İkinci el araç alışverişini
çok daha güvenli hale getirecek,
dolandırıcılık vakalarını tümüyle
ortadan kaldıracak yeni sisteme
geçiyoruz. Güvenli Ödeme Sistemi 27
Eylül itibarıyla zorunlu hale gelecek"
ifadeleri kullanıldı. Satışın
onaylanmasının ardından güvenli
hesapta bekleyen para anında
satıcının hesabına geçecek. Böylece
araç alım satım işlemleri güvence
altına alınmış olacak. (AA)

Mal tanımında
yeni uygulama

Ağustosta İzmir’de
7 bin 44 konut satıldı

YENİ PLAN KARBONSUZLAŞMA

Mal tanımı ve kodlama sisteminde
uluslararası uyumu içeren sözleşme
sınıflandırma görüşlerinin yürürlüğe
konulmasına ilişkin karar Resmi
Gazete'de yayımlandı. Söz konusu
Cumhurbaşkanı Kararı, Uyumu
Sağlanmış (Armonize) Mal Tanımı ve
Kodlama Sistemi Hakkında
Uluslararası Sözleşme uyarınca
uygulanması gereken ekli sınıflandırma
görüşlerinin yürürlüğe konulması ile 2
Ekim 2023 tarihli ve 7664 sayılı
Cumhurbaşkanı Kararının yürürlükten
kaldırılmasını içeriyor. Armonize Mal
Tanımı ve Kodlama Sistemi Hakkında
Uluslararası Sözleşme'ye Türkiye de
taraf olduğundan Türk Gümrük Tarife
Cetveli'nin uygulanmasında Dünya
Gümrük Örgütü (DGÖ) görüşlerine
uyum sağlanarak, çalışmalarda
tekdüzeliğin temin edilmesi önem
taşıyor. Bahsi geçen Karar ile DGÖ
Armonize Sistem Komitesince muhtelif
tarihlerde "Sınıflandırma Avileri
Kompendiyumu" adıyla duyurulan
sınıflandırma görüşlerinin ulusal tarife
mevzuatına aktarılması sağlandı. (AA)

Hizmet ihracatı
57 milyara yakın

Türkiye İstatistik Kurumu, 2023
uluslararası hizmet ticareti
istatistiklerine göre, seyahat hariç
hizmet ihracatı 2022'de 47,4 milyar
dolar iken 2023'te yüzde 19,2 artışla
56,5 milyar dolar oldu. Hizmet ithalatı
ise 2022'de 35,9 milyar dolar iken
2023'te yüzde 15,3 artışla 41,4 milyar
dolar olarak gerçekleşti.Hizmet
ihracatında 2023'te üçüncü sırada
yüzde 7,5 pay ile "telekomünikasyon,
bilgisayar ve bilgi hizmetleri" sektörü
yer aldı. (AA)

Ege Plastik Sanayicileri Derneği (EGEPLASDER)
Yönetim Kurulu, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay’ı ziyaret ederek hazırladığı proje
dokümanını sundu. Plastik atıkların kaynağında
ayrıştırılarak geri kazanımını ve başta kent mobilyaları
olmak üzere çok farklı ürünlere dönüşmesini
amaçlayan proje hakkında Başkan Tugay’a bilgi veren
EGEPLASDER Yönetim Kurulu Başkanı Şener Gençer,
“Örnekleri pek çok Avrupa ülkesinde bulunan ve hazine
değerindeki atıklarımızın milli ekonomiye yeniden
değer yaratır hale gelmesini amaçlayan projemize
Sayın Başkanımız’ın ilgisinden büyük mutluluk duyduk.
Kısa sürede bir araya gelerek çalışmaya başlayacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

Atık dönüşümünde 
güç birliği zamanı

Turkcell, 30’uncu yıl kutlamaları kapsamında çekiliş
kampanyasını başlattı. Tüm Turkcell’lilerin
katılabileceği çekiliş başvuruları operatörün
mağazalarından yapılacak. 16 Eylül-15 Aralık tarihleri
arasında düzenlenecek kampanyanın büyük hediyesi 3
adet Togg marka araç olacak. Turkcell Genel Müdürü
Dr. Ali Taha Koç, “Bu özel seneyi müşterilerimizle
birlikte kutluyoruz. Yılın başından bu yana gigabyte’ları
katladık, gençlere avantajlar-fırsatlar sunduk, keyifleri
artırdık. Şimdi sırada büyük 30’uncu yıl çekilişi var.
Önümüzdeki 90 gün boyunca mağazalarımızdan
yapabilecekleri başvuruyla bu heyecanlı çekilişe
katılacak müşterilerimize şans diliyorum” dedi. (İHA)

Turkcell’den 30. 
yıla özel çekiliş 

Şener 
Gençer

Cemil
Tugay

Ali Taha
Koç

İbrahim 
Alimoğlu
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Tehlikeli ve bağımlılık oluşturan içerikler süslü
isimler ile çocuklara ve gençlere sunuluyor. Doç.
Dr. Işıl Göğcegöz, “En son, ‘uyku keki’ ismiyle
sosyal medya ve internet üzerinden satılmaya
başlanan ama içeriğinde bağımlılık yapan esrarın
ham maddesini (THC) içeren içerik olumsuz
sonuçlarıyla birlikte oldukça gündemde. Böyle
kek, şeker gibi cazip isimlerle veya ‘uykusuzluğa
çare’ gibi sloganlar ile sunularak satılan bu
içerikler bağımlılık gibi birçok bozukluğu
beraberinde getiriyor. Ebeveynler özellikler
çocuklarının dijital ortamlarda online olarak
yiyecek, içecek vs. ne tür ürünler aldığına dikkat
etmeli’’ uyarısında bulundu. (Haber Merkezi)

Uykusuzluğa çare 
değil hayati tehlike 

Zamanının çoğu okulda geçiren çocukların enerji, protein,
vitamin ve mineral ihtiyaçlarının karşılanması gerektiğini
belirten uzmanlar, gelişme çağındaki çocukların ve
ergenlerin enerji ihtiyaçlarının yüksek olduğunu
belirtiyor. Çocukların protein ağırlıklı bir kahvaltı
yapmalarının önemli olduğunu vurgulayan beslenme ve
diyet uzmanı Hülya Yiğit, “Yapılan araştırmalar, kahvaltı
yapan çocukların derse daha iyi odaklandığını gösteriyor.
Ancak kahvaltıda çocuklara enerji versin diye çikolata
kremalarını önermiyoruz” dedi. Çocukların enerji
ihtiyaçlarını karşılamak için günde 1 veya 2 ara öğün
yapabileceklerine değinen Yiğit, ancak sağlıksız
yiyeceklere yönelebileceklerinden seçimin çocuklara
bırakılmamasını önerdi. (Haber Merkezi)

Beslenme çantasında 
bu besinlere yer verin

EÜ, YÖK sıralamasında
zirveye doğru yürüyüşte
Ege Üniversitesi geçen yıla göre Araştırma Üniversiteleri sıralamasında iki
basamak yükselerek 13’üncü sırada yer aldı ve A2’deki yükselişini sürdürdü

Araştırma Odaklı Misyon
Farklılaşması ve İhtisaslaşma
Programı Değerlendirme
Toplantısı, Gazi Üniversitesi ev
sahipliğinde gerçekleştirildi.
Yükseköğretime yön verecek
yeni proje ve fikirlerin
görüşüldüğü toplantıya,
Yükseköğretim Kurulu Başkanı
Erol Özvar’ın yanı sıra, Başkan
Vekili Prof. Dr. Haldun Göktaş,
Yükseköğretim Yürütme Kurulu
Üyeleri Prof. Dr. Naci
Gündoğan, Prof. Dr. Erol
Arcaklıoğlu, Prof. Dr. Hüseyin
Karaman, Prof. Dr. Arif Bilgin,
Prof. Dr. Mahmut Ak, Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, araştırma
üniversitelerinin ve aday
üniversitelerin rektörleri ile
davetliler katıldı. Toplantıda, 23
araştırma üniversitesinin
“araştırma kapasitesi”,
“araştırma kalitesi” ve “etkileşim
ve işbirliği” alanlarında
belirlenen "Araştırma
Üniversiteleri Performans
Sıralaması" açıklandı. Ege
Üniversitesi geçen yıla göre
Araştırma Üniversiteleri
sıralamasında 2 basamak
yükselerek 13’üncü sırada yer
aldı ve A2 performans
grubundaki yükselişini sürdürdü.
Ege Üniversitesi, “Araştırma
Kapasitesi” alanında yüzdelik
dilimini 20,96’dan 25’e yükseltti
ve bu alanda 5 basamak
yükselerek Araştırma
Üniversiteleri arasında 6’ncı
olmayı başardı. “Araştırma

Kalitesi” alanında yüzdelik
dilimini 11,92’den 15’e çıkaran
Ege Üniversitesi, “Etkileşim ve
İşbirliği” alanında yüzdelik

dilimini 8,95’ten 10’a yükseltti ve
bu alanda 5 basamak ilerleyerek
Araştırma Üniversiteleri
arasında 10’uncu olmayı başardı.
Ayrıca, Yükseköğretim Kurulu
Başkanı Prof. Dr. Erol  Özvar
tarafından 2547 Sayılı Kanun'un
doktora derecesine sahip nitelikli
araştırmacıların kısmi zamanlı
görevlendirilmesine imkân
tanıyan Ek 46’ncı madde
kapsamında 113 nitelikli
araştırmacıdan  9’unun Ege
Üniversitesinde
görevlendirildiği açıklandı.

“İLK 500’DE 10 TÜRK” 
Ege Üniversitesi Rektörü

Prof. Dr. Necdet Budak, “Ege
Üniversitesi olarak çağın

dinamikleri doğrultusunda
altyapımızı güçlendiriyor,
bilimsel çalışmalarımızın odağına
gıdadan tarıma, çevreden iklim
krizine, sağlıktan güvenliğe
ülkemiz ve insanlığın geleceği
için elzem olan stratejik
konukları alıyoruz. Eğitim –
öğretim, araştırma geliştirmede
geleneksel rollerin ötesine
geçerek  hem ulusal hem de
uluslararası düzeyde yüksek
katma değerli akademik üretime
öncülük ediyoruz. Bir yandan
birçok disiplinde donanımlı
mezunlar yetiştirirken diğer
yandan da ülkemizin lisansüstü
insan kaynağı kapasitemizi
güçlendiriyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Ülkemizde de her
yıl 12 bin kadına;
rahim, yumurtalık,
rahim ağzı, tüp,
vajina ve vulva
kanserlerinden
oluşan jinekolojik
kanser tanısı
konuyor. Rahim ağzı
kanseri, taramasının
yaygınlaşması ve
son yirmi yılda
rahim ağzı kanseri
aşısının
kullanılması
sayesinde dünyada
giderek daha az
oranda görülüyor.
Ülkemizde de
yaygın
görülen
jinekolojik
kanserlerde
ölüm
oranları
yüksek olsa
da aslında

erken tanı ve tedavi hayat
kurtarıyor! Kadın
hastalıkları ve doğum /

jinekolojik onkoloji
cerrahisi uzmanı

Doç. Dr. Engin
Çelik,  jinekolojik

kanserlerin
önlenmesinde
veya erken
tespit

edilmesinde düzenli

olarak yapılan jinekolojik
muayenelerin ve tarama
programlarının büyük bir
öneme sahip olduğuna
işaret ederek, “Bu nedenle
her kadın herhangi bir
şikayeti olmasa bile 21
yaşından itibaren düzenli
olarak muayenesini
yaptırmaya özen
göstermeli”  dedi. 
(Haber Merkezi)

Obezite, sigara ve doğum 
yapmamak riski artırıyor!
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Görsel Yönetmen
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Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Mevsim geçişleri geldiğinde, hava bir
gün güneşli, ertesi gün ise serin...
Hele de İzmir’de yaşıyorsanız

bilirsiniz dillere destan şarkılara konu olmuş
‘Güvenilmez’ havamızı… Kızlarımıza
güvenilir ama o ayrı!

İşte bu zamanlarda, soğuk algınlığı ve
grip gibi hastalıklardan korunmak için ev
hanımları, evde doğal bir koruma kalkanı
oluşturuyor. İzledim, gözlemledim ve tek
tek not ettim. Ev hanımları bu noktada
tam bir arı gibi çalışıyor. Çünkü en ulvi
görev, evin huzurunu, sağlığını korumak.
Kolları sıvadıysanız aldığım notları sizinle
paylaşacağım… Başucu defterinize sizler
de benim gibi not almayı sakın unutmayın!

Gözlemlediğim kadar ile ev hanımları,
ilk olarak evin temizliğinde doğal ürünlere
yöneliyor. Sirke ve karbonat gibi doğal
temizlik malzemeleri hem etkili hem de
çevre dostu bir temizlik sağlıyor. Kimyasal
maddelerin yaratabileceği olumsuz
etkilerden kaçınarak, havayı temizliyorlar.
Ayrıca, evin hava kalitesini artırmak için
havalandırma ve hava temizleyici cihazları
kullanmak onların rutini arasında. Evde
bitki yetiştirmek de bir başka stratejileri.
Aloe vera veya lavanta gibi bitkiler hem
evin havasını taze tutuyor hem de gözlerin
dinlenmesini sağlıyor.

BESLENME ALIŞKANLIĞI
Beslenme alışkanlıkları da mevsim

geçişlerinde büyük rol oynuyor. Ev
hanımları, kış meyvelerinden bolca
tüketmeye özen gösteriyor. Portakal,
mandalina ve kivi gibi vitamin deposu
meyveler, bağışıklık sistemini
güçlendiriyor. Buzluklarda sakladıkları
limon ve portakallara inanamazsınız… Ev
yapımı çorbalar ve bitki çayları hem sıcacık
bir rahatlık sağlıyor hem de sağlıklı
kalmalarına yardımcı oluyor. Bunun için
de ya evde tarhanalar yoğuruluyor ya da
her sene tarhana almak İzmir Fuarı’nın
yolu tutuluyor. Sıcaklık dengesini
sağlamak da önemli. Evdeki ısıtma
sistemlerinin düzenli olarak kontrol
edilmesi, pencere ve kapıların doğru
kapanması gibi küçük detaylar, soğuk
algınlıklarından korunmanın anahtarı.

Stres, mevsim geçişlerinde sağlığı
etkileyen bir diğer faktör. Ev hanımları, ev
işlerini düzenleyerek ve yeterince
dinlenmeye zaman ayırarak stresten uzak
durmaya çalışıyor. Bunun için de sezona
‘Merhaba’ diyen diziler ve gündüz kuşağı
azıcık polisiye azıcık da gülmeli göbek
atmalı programlar olmazsa olmazları!
Yeterli uyku ve rahatlatıcı aktiviteler hem
kendilerini hem de ailelerini koruyor. Öğle
uykusu şekerlemesi de bir ev hanımın
vazgeçemeyeceği şeyler arasında… Ayrıca,
doğal ilaçlar ve ev yapımı karışımlar da
sıkça başvurdukları yöntemlerden.
Zencefil, bal ve limon karışımı gibi doğal
reçeteler, soğuk algınlığına karşı etkili
oluyor. Bu karışımlar, evde doğal bir şifa
kaynağı olarak yerini alıyor.

Kısacası, mevsim geçişlerinde hasta
olmamak için ev hanımları, evin her
köşesinde sağlık ve huzuru sağlamak için
küçük ama etkili yöntemler kullanıyor. Bu
pratik yaklaşımlar, evde sağlıklı bir ortam
yaratırken, aynı zamanda aile üyelerinin
mutlu ve sağlıklı kalmasını destekliyor.
Doğal temizlik, dengeli beslenme, hava
kalitesi, sıcaklık dengesi, stres yönetimi ve
doğal ilaçlar, mevsim geçişlerinde
hastalıklardan korunmanın anahtarları
olarak ev hanımlarının akıl dolu stratejileri
arasında yer alıyor. 

Aldınız mı tiyoları?

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Ev
hanımlarının
ufak tefek
sırları

ayla1kublay1@gmail.com
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Göztepe'de
Yalçın Kayan

elde kaldı
SÜPER Lig'de 23 Eylül Pazartesi
günü Gürsel Aksel Stadı'nda
Kayserispor'u konuk edecek
Göztepe'de Yalçın Kayan bilmecesi
yaşanıyor. Ligin 2'nci haftasında
oynanan Fenerbahçe maçının
ardından tartıştığı Teknik Direktör
Stanimir Stoilov tarafından kadro
dışı bırakılan ve takımdan ayrılması
gündeme gelen orta saha oyuncusu
Yalçın Kayan, transfer döneminde
hiçbir kulübe gidemedi. Süper Lig'de
Başakşehir, Antalyaspor ve
Aylanyaspor, 1'inci Lig'de de
Kocaelispor ve Iğdır FK ile adı anılan
tecrübeli futbolcu, talipleri çok
olmasına rağmen transfer
yapamadı. (DHA)

Aras Kargo'dan 
smaçör takviyesi

Büyük Altay'dan 
sessiz transfer

SULTANLAR Ligi'nin yeni
ekiplerinden Aras Kargo, dış
transferde Vakıfbank altyapısından 18
yaşındaki smaçör Defne Kandemir ile
el sıkıştı. İzmir temsilcisi transferle
ilgili yapılan açıklamada, "Takımımız
2006 doğumlu smaçör Defne
Kandemir ile anlaşma sağladı.
Ailemize hoş geldin, Defne Kandemir.
Aras Kargo Spor Kulübü formasıyla
başarılar" ifadelerine yer verdi. Alt
yaş gruplarında mili formayı giyen
Defne, geçen sezon 1'inci Lig'de
mücadele eden Vakıfbank B
takımında görev yapıyordu. (DHA)

İZMİR temsilcisinin 26 kişilik kadrosunda yer alan
17 futbolcu ilk kez Altınordu A takımında yer aldı.
Teknik ekipteki 9 antrenör de ilk defa A takımda
görev yapmaya başladı. Altınordu'nun geçen sezonki
futbolcu ve teknik heyet kadrosunda yüzde 74
oranında değişim yaşandığı belirtildi.

Kırmızı-lacivertlilerin kadrosunda 10'u gurbetçi
olmak üzere 11 yeni transfer yer alıyor. İzmir ekibi
gurbetçi Alper Tursun, Yusuf Şahin Örnek, Mete
Yıldız, Ali Çırak, Emir Can Gencel, Kaan Baysal,
Tahsin Çakmak, Hüseyin Bulut, Bahattin Karahan ve
Emre Aydınel'in yanı sıra Ankara doğumlu Eren
Tokat'ı yeni transfer olarak bünyesine kattı.
Altyapıdan ise Efe Kaan Yıldız, Mustafa Kocabaş,
Burak Gültekin, Furkan Emin Kaçmaz, Arif Asaf
Gültekin ve Sercan Demirkıran A takım kadrosuna
dahil edildi.

GEÇEN SEZONDAN 9 OYUNCU KALDI
Altınordu'nun geçen sezon küme düşme tehlikesi

yaşayan kadrosundan sadece 9 oyuncu yuvada kaldı.
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Arslan, Keni Var Uzun ve İlkan Sever takımda kalan
nadir isimler arasında yerlerini aldı. İzmir ekibinin
geçen sezonki kadrosunda yer alan Alperen, Yusuf
Can, Devrim, Onur, Rahmi, Metehan, Mert Furkan,
Altar Han, Furkan Metin, Onurcan, Umut, İlker,
Abdullah, Mustafa, Muhammed Berkay ve Gökberk
olmak üzere 16 futbolcu farklı kulüplere gitti.

TEKNİK EKİP BAŞTAN SONA YENİLENDİ
Altınordu'yu geçen sezon çalıştıran Atilla

Küçüktaka'nın yerine teknik direktörlük görevine
getirilen Olcay Şahan ve ekibi ilk kez İzmir
temsilcisinin A takımında görev yapıyor. Teknik
patron Olcay Şahan, geçen sezon Ankaraspor'da
birlikte çalıştığı Yardımcı Antrenör Hüseyin
Yahyaoğlu ve Kaleci Başantrenörü Volkan Erten'i
ekibine dahil ederken, Altınordu altyapısında çalışan
Antrenör Hakan Kesgin, Kaleci Antrenörü Sefa Ufuk
Çeltik, Analiz Antrenörü Anıl Muştu, Atletik
Performans Antrenörü Ahmet Çeltikçi ve Fitness
Antrenörü Alkın Şimşek, A takımda göreve alındı.
Oyuncu ve Maç İzleme Antrenörü Mustafa Arikan ise
Fenerbahçe'den yuvaya döndü. (DHA)

ALTAY'DA bu sezon profesyonel
yapılan genç oyunculardan Davut
Yusuf Özçelik, hiçbir duyuru
yapılmadan Kırmızı Grup
takımlarından Nazillispor'a kiralık
olarak gönderildi. Geçen sezon siyah-
beyazlı formayla U17 Elit B Ligi'nde 8
karşılaşmada görev yapan Davut,
kulübüyle 3 yıllık sözleşme
imzaladıktan sonra A takımda
oynamadan Nazilli temsilcisinin
yolunu tuttu. (DHA)

Son şampiyon İzmir Büyükşehir Belediyesi Spor Kulübü sutopu
kadın takımının yer alacağı Challenger Cup'taki rakipleri belli oldu

SUTOPUNDA Avrupa
şampiyonluğu kazanan ilk Türk
takımı olan İzmir Büyükşehir
Belediyesi Spor Kulübü sutopu
kadın takımının, Challenger
Cup'taki rakipleri belli oldu. 

İsviçre'nin Nyon şehrinde

yapılan kura çekiminde
Büyükşehir Belediyesi, A
grubunda yer aldı. Sırbistan'ın
Novi Sad ev sahipliğinde
yapılacak organizasyonda
mavi-beyazlılar, Sırbistan'dan
VK Vojvodina, İngiltere'den City

Of Manchester ve Malta'dan
Sliema ASC ile eşleşti.
Grubunda ilk iki sırayı alan
takımlar bir üst tura adını
yazdıracak. Karşılaşmalar 
7-10 Kasım tarihleri arasında
gerçekleşecek. (DHA)
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TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta ilk 
3 maçında evinde İnegölspor ve

Isparta 32 Spor'u 2-0 yenip,
deplasmanda Kepezspor'la 0-0

berabere kalarak 7 puan
toplayan 2'nci sıradaki

Altınordu, kadroda ve teknik
ekipte yaşanan büyük değişimin
meyvelerini toplamaya başladı
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TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta
Bulvarspor'u deplasmanda 3-0
yenerek ilk galibiyetini alan
Karşıyaka'ya pazar günü 23
Elazığ FK'yı ağırlayacağı maç
öncesi prim dopingi geldi. Yeşil-
kırmızılılarda futbol şube
yönetimi, İstanbul

deplasmanındaki galibiyetin
25'er bin TL'ye çıkarılan
primlerini haftanın ilk günü
ödeyerek takıma moral dopingi
yaptı. Sezonun ilk haftasında
Alsancak Stadı'nda
Kırşehirspor'la golsüz berabere
kalan, evinde ilk galibiyetini

pazar günü Elazığ FK önünde
alarak yarışta seri yakalamak
isteyen Kaf-Kaf'ın sahaya büyük
bir taraftar desteğiyle çıkması
bekleniyor. Karşıyaka'nın
şampiyonluk yarışında en önemli
rakiplerinden olan Bursaspor,
pazar günü evi Bursa Yüzüncü Yıl

Atatürk Stadı'nda oynadığı
Tokatspor maçına 41 bin 300
taraftarının desteğiyle çıkıp
3'üncü Lig'de seyirci rekorunu
kırmıştı. Bursaspor'u protokol
tribününde kentteki tüm
siyasiler ve protokol de yalnız
bırakmamıştı. (DHA)
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İzmir Büyükşehir
Belediyesi Meslek
Fabrikası, verdiği
mesleki ve teknik
eğitimlerle yurttaşlara
istihdam olanakları
yaratırken, sektörün
ihtiyacı olan eleman
ihtiyacını da
karşılamaya
aracılık ediyor.
Kentteki 28 kurs
merkeziyle özellikle gençlere ve
kadınlara farklı meslekler öğreten
Fabrika, Pastacı Çıraklığı kursu ile
pastacılığın püf noktalarını kursiyerlere
aktarıyor. Meslek edinmek ya da kendini
geliştirmek için kursa katılan kursiyerler,
124 saatlik eğitimin sonunda mezun
olarak pastacılık sektörüne adım atmaya
hazırlanıyor. (Haber Merkezi)

GELSİN HARÇLIKLAR
Giysi, Oyuncak, Kitap İkinci El
Pazarı’na (GOKİP) katılan çocuklar,
kullanmadıklar giysi, kitap, oyuncak
gibi eşyaların satışını yaptı.
Çocuklar hem okul harçlıklarını
kazandı hem de ürünleri yeniden
kullanıma sunarak doğayı korudu.
Belediye Başkanı Ünal Işık, eşi
Deniz Işık ile birlikte tezgâhları
ziyaret ederek alışveriş yaptı.

DOĞAYA KATKI
Başkan Ünal Işık,“ Burada ikinci el
eşyalarınızı diğer arkadaşlarınızın
kullanımına sunarak, doğal
kaynakların kullanımını azaltıp
ekolojik hayata katkı sağladınız.
Gezegenimiz için çok önemli bir adım
attınız. Her şeyin tükenebileceği
bilincini sizlere aşılayan ailelerinize
ve siz çevreci çocuklarımıza teşekkür
ediyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Gaziemir Belediyesi’nin düzenlediği ikinci el pazarında kullanmadıkları
eşyalarını satan çocuklar hem harçlıklarını kazanıp hem de çevreyi korudu

Her yıl kutlanan ve çok büyük ilgi
gören 22. Sarımsaklı Trophy Halk
Oyunları Festivali, bu yıl da binlece
izleyiciye unutulmaz bir gece yaşattı. 6
ülkeden 16 ekip sahili dolduran
Ayvalıklılara dans ve müzik şöleni
yaşattı. Türk ekibinin de yer aldığı
festivalde dansçılar gösterileriyle
izleyenleri adeta büyüledi.  Belediye
Başkanı Mesut Ergin, “Ülkemizin ve
Balkan ülkelerinin zenginliğini halk
oyunlarının, halk danslarının
birleştirici ve eşitleyici gücünü hep
birlikte yaşadığımız bu festivali
gerçekleştiren çalışma arkadaşlarıma
ve sahnedeki görsel şölene imza atan
tüm dansçılarımıza teşekkür
ediyorum” dedi. (Haber Merkezi)

DENİZİ AYRI DENİZ
HAVASI AYRI HAVA

Su altı belgesel yapımcısı ve
görüntü yönetmeni Tahsin Ceylan,
Antalya Kızılot’ta caretta caretta
yavrularının kumun altındaki
yumurtalarından
çıkarak mavi sularla
buluştuğu anları
kaydetti. Ceylan,
ayrıca su altından
da kaplumbağa
yavrularının hiç
durmadan 1-2 gün
boyunca açığa yüzdükleri periyodu
kayıt altına aldı. (AA)

31. Uluslararası Aspendos
Opera ve Bale Festivali'nde
"Opera Gala Gecesi"
konseri sanatseverlerle
buluştu. Aspendos Antik
Tiyatrosu'nda
gerçekleştirilen festivalde,
uluslararası alanda
başarılar elde etmiş genç
opera solistleri soprano

Çiğdem Soyarslan ve 
Dilan Ayata, mezzosoprano
Ezgi Karakaya, bariton
Faik Mansuroğlu ve tenor
Mert Süngü sahne aldı.
Festival, 20 Eylül'de İzmir
Devlet Opera ve Balesi
tarafından sahnelenecek
"Kuğu Gölü" balesi ile
devam edecek. (AA)

‘GEZEGENİMİZ
İCİN ÖNEMLİ’
‘GEZEGENİMİZ
İCİN ÖNEMLİ’
‘GEZEGENİMİZ
İCİN ÖNEMLİ’

ANTİK ASPENDOS’DA
BURAM BURAM SANAT

Saniye saniye
mucize anları

Türkiye Soroptimist Kulüpleri Federasyonu tarafından
bu yıl 9. kez düzenlenen ‘Hayat Biz Hazırız’ Gençlik
Kampı başladı. Çeşme Şifne Termal Otel’de başlayan
kampa genç bursiyerler, “Kariyer ve Kişisel Gelişim”
konularında eğitimlerin yanı sıra meditasyon, yüzme
ve yürüyüş gibi etkinlikler, akşamları ise müzik,
drama çalışmaları ve çevre gezileri ile güzel bir tatil
yapma fırsatı yakalamış olacak.  (Haber Merkezi)

Soroptimistlerden
genç kızlara hediye
Soroptimistlerden

genç kızlara hediye
Soroptimistlerden

genç kızlara hediye

MUHTEŞEM FİNAL
13-16 Eylül tarihleri arasında
bu yıl “90’larda Çeşme” teması
ile düzenlenen ve Alaçatı ile
Çeşme’nin kurtuluş coşkusu ile
birleştirilen Çeşme Festivali
Yeni Türkü konseriyle görkemli
bir finale imza attı. Sevilen
şarkılarıyla meydanı dolduran
Çeşmelilere unutulmaz bir
gece yaşatan Yeni Türkü,
festivalin coşkusunu zirveye taşıdı.

KURTULUŞ COŞKUSU
Çeşme’nin kurtuluşunun 102. yıl
dönümünü büyük gurur ve
coşkuyla kutladıklarını ifade
eden Başkan Lal Denizli, “Ben
de doksanlarda büyümüş bir
çocuk olarak doksanlar
konseptiyle yaptığımız bu
festivalimizde, şarkıları ile
büyüdüğüm Yeni Türkü’ye
Çeşme’ye bu geceyi yaşattığı için
çok teşekkür ediyorum” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Mesleğin incelikleri
burada öğretiliyor

Gösterileriyle
adeta büyülediler
Gösterileriyle
adeta büyülediler
Gösterileriyle
adeta büyülediler

Bu yıl “90’larda Çeşme” teması ile düzenlenen ve kurtuluş coşkusu
ile birleşen Çeşme Festivali Yeni Türkü konseri ile final yaptı 


